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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – РАЗГРАД 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 29 

 

 

 От проведеното извънредно заседание на Общински съвет – Разград 

на 20.10.2009 г. /вторник/ от 14.30 часа в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха 32 общински 

съветници. 

По неизвестни причини отсъства общински съветник Рабиха 

Хаджийонуз. 

 Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 31 общински 

съветника. 

 След полагане на клетва от  общински съветник – Пламен Иванов 

Братованов заседанието на Общински съвет Разград започна своята работа 

с 32 общински съветници. 

 

/Приложение №1 към Протокола/ 

 

На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община 

Разград; г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград, г-жа Лилия 

Лефтерова  – зам. председател на ОИК гр. Разград; служители от общинска 

администрация, кметове на населени места, журналисти, граждани. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Добър ден на всички в залата.  

 Уважаеми колеги общински съветници, 

Уважаеми представители на общинската администрация 

Уважаеми кметове на кметства, 

Скъпи гости, 

Предвид присъствието на  31 общински съветника в залата и 

съгласно чл. 53 ал.1 от Правилника за организацията и дейността на 

Общински съвет Разград, заседанието на Общински съвет – Разград е 

легитимно и го обявявам за открито. 

 

 Секретар на днешното заседание ще бъде общинския съветник  

Хами Хамиев. 

 

 Повода на днешната извънредна сесия знаете всички и от медиите и 

от получените материали. Получено е искане от група общински 
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съветници за свикването на извънредната сесия на основание чл.23, ал.4, т. 

2 от ЗМСМА. В законно установения 7 дневен срок аз съм насрочил 

заседанието за днес в 14.30 часа. Запознали сте се с Дневния ред. 

Предложения за допълнение на Дневния ред имате ли? 

 Няма предложения. Поставям на гласуване Дневния ред. Моля, 

гласувайте. Прекъснете гласуването. По процедура заповядайте г-н 

Георгиев. 

 

 Г-н Пейчо Георгиев – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Имам предложение г-н Председател: Дневния ред да бъде гласуван 

по точки така както е предложен.  

 

 Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Като предложение, аз го поставям на гласуване: Гласуване на 

Дневния ред по точки. Моля, гласувайте.  

 

 С 11 гласа „ЗА”, „против” – 5, „въздържали се” – 15. 

Предложението не се приема. 
 

 Подлагам на гласуване Дневния ред в цялост. Моля, гласувайте. 
 

С  21 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – 8. Дневния ред 

се приема. 

 

Г-н Стоян Стоянов – председател на ОбС 

Преминаваме към точка първа от Дневния ред. 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

 

Обявяване Решение на Общинска Избирателна Комисия гр. 

Разград за избран общински съветник. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, 

 При спазване на разпоредбата на Чл.30, ал.7 от ЗМСМА Ви 

запознавам с обстоятелството, че е налице влязло в сила Решение на 

Общинска избирателна комисия гр. Разград за избор на новоизбран 

общински съветник, а именно Пламен Иванов Братованов от листата на 

Политическа Партия  „ГЕРБ”. 

 Давам думата на представителя на Общинската избирателна комисия 

гр. Разград  г-жа Лилия Лефтерова да прочете решението. Заповядайте 

госпожо Лефтерова. 
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 Г-жа Лилия Лефтерова – зам. председател на ОИК 

 Уважаеми господин Председател на Общинския съвет, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Уважаеми гости, 

 Упълномощена съм от Общинската избирателна комисия да ви 

запозная с  Решение № 428 от 09 октомври 2009 г.: 

 На основание чл. 30, ал.4, т. 9 от ЗМСМА във връзка с чл. 107, ал.1 

от ЗМИ и като взе предвид подадената молба от общинския съветник  

Георги Николов Кулишев от листата на Политическа Партия „ГЕРБ”, 

заведена под вх. № 367 от 08.10.  2009 г., Общинската избирателна 

комисия 

Р Е Ш И: 

 

Заличава  от листата за общински съветници Георги Николов 

Кулишев. Обявява за избран за общински съветник следващия по ред в 

листата на Политическа Партия „ГЕРБ”  Пламен Иванов Братованов. 

На основание Чл.104, ал. 1 от Закона за местните избори решението 

може да бъде обжалвано в 7-дневен срок от обявяването му пред 

Административен съд Разград. 

Решението не е обжалвано, влязло е в законна сила.  

 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

 Благодаря Ви сърдечно. 

Моля, новоизбрания общински съветник Пламен Иванов Братованов 

да заповяда отпред за полагане на клетва. Станете всички в залата. 

Моля, повтаряйте след мен: 

“Заклевам се в името на Република България да спазвам 

Конституцията и законите на страната и във всичките си 

действия да се ръководя от интересите на гражданите от 

Разградска община и да работя за тяхното благоденствие”. 

Заклех се. 

/Звучи химна на Република България./ 

 

/Г-жа Лилия Лефтерова– зам. председател на ОИК връчи 

удостоверението на г- н Пламен Братованов/. 

/Г-н Пламен Братованов след полагане ни клетва подписа клетвен 

лист./ 

 

Г-н Стоян Стоянов - Председател на ОбС 

 Пожелавам от мое име, а и от името на целия Общински съвет 

ползотворна работа на нашия колега Пламен Братованов. 
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 Колеги, да започнем нашата работа. 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

СТАТИЯ 1 

 

Докладна записка от Стоян Стоянов – Председател на Общински 

съвет Разград 

Относно: Утвърждаване на новоизбран общински съветник за 

член на постоянни комисии при Общински съвет Разград. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

С решението, което току-що прочете г-жа Лефтерова, а именно № 

428 от 09.10.2009 г. Общинската избирателна комисия заличава от листата 

на общинските съветници – Георги Николов Кулишев и обявява за избран 

следващия по ред в листата на Политическа Партия – „ГЕРБ” кандидат – 

това е Пламен Иванов Братованов, който току-що положи клетва. Това 

налага внасянето на тази докладна записка и предвид това, че д-р Георги 

Кулишев беше член в следните постоянни комисии: 

- Постоянна комисия по бюджет, финанси и икономическа 

политика; 

- Постоянна комисия по управление на общинската собственост, 

приватизация и следприватизационен контрол; 

- Постоянна комисия по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване, 

налага избора и утвърждаването на новоизбрания общински съветник в 

същите комисии. Проекта за решение е на вашето внимание. Ако имате 

въпроси заповядайте. Мнения, разискване по проекта за решение. 

Заповядайте със становища. Няма становища.  

 Подлагам на гласуване проекта за решение. Моля, гласувайте. 

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 510 

 

С свое решение № 428 от 09.10. 2009 година, Общинска 

Избирателна комисия – Разград, заличи от листата на общинските 
съветници – Георги Николов Кулишев от групата на ПП „ГЕРБ” и 

обяви за избран за общински съветник  следващия по ред в листата на 

Политическа Партия – „ГЕРБ” кандидат – това е Пламен Иванов 
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Братованов. Налага се новоизбрания общински съветник Пламен 

Иванов Братованов да бъде утвърден като член на комисиите , в които 

участваше и предходния съветник, а именно: 

- Постоянна комисия по бюджет, финанси и икономическа 

политика; 

- Постоянна комисия по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол; 

- Постоянна комисия по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване. 

Предвид гореизложеното, на основание чл.21, ал.1, т.1 от 

ЗМСМА, чл.28, ал.1 и ал.2 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация, Общински съвет 

Разград, с  31 гласа „ЗА”, „против” - няма, „въздържали се” – няма,   

 

РЕШИ : 

 

1. Избира общински съветник Пламен Иванов Братованов за 

член на следните постоянни комисии: 

- Постоянна комисия по бюджет, финанси и икономическа 

политика; 

- Постоянна комисия по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол; 

- Постоянна комисия по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване. 

 2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и на Областния управител на Област Разград в седемдневен 

срок от приемането му. 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 

СТАТИЯ 2 

 

 Докладна записка от общинските съветници  Ахмед Исмаилов 

Ахмедов, Георги Маринов Атанасов, Джемиле Мехмедова Махмудова, 

Добрин Станчев Добрев, Добринка Иванова Монева, Иво Бориславов 

Илиев, Камен Димитров Воденичаров, Калоян Руменов Монев, Миле 

Димитров Милев, Музаффер Мустан Хамид, Неждет Мехмедов Хасанов, 

Рабиха Рахми Хаджийонуз, Стоян Димитров Ненчев, Симеон Асенов 

Захариев, Станка Владова Ангелова, Хами Ибрахимов Хамиев, Янка 

Трифонова Георгиева  

Относно: Избор на председател на  Общински съвет- Разград за 

мандат 2007-2011 г. 
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Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Предвид това, че извънредно е свикана  сесията докладните записки 

не са разглеждани в постоянните комисии от вносителите кой ще 

представлява? Г-н Атанасов. 

 

 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Г-н Председател, процедура.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Заповядайте.  

 

 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Чл.24, ал.4 на ЗМСМА казва, дословно чета: „При предсрочно 

прекратяване на правомощията на председателя, при негово отсъствие, 

както и при обсъждане на дейността му, заседанието на съвета се 

председателства от избран съветник или от заместник-председател, ако 

има избран такъв.” 

 Предвид на това, че нямаме избран заместник-председател предлагам 

за водещ на днешното заседание оттук нататък общински съветник 

Добринка Монева. Мотивите ми са, че от всички нас има най-богат опит за 

водене на заседание на Общински съвет.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Г-н Георгиев. 

 

 Г-н Пейчо Георгиев – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Аз възразявам против така тълкувания член от ЗМСМА защото казва: 

„При предсрочно прекратяване”. Ние все още имаме общински 

председател и не му е прекратен мандата. Така, че това предложение 

считам за неуместно, да не кажа, че е противозаконно  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Благодаря ви. Аз ще помоля г-н Стоян Димитров и г-н Калоян Монев 

да дойдат при мен.  

 Уважаеми колеги, 

 Считам, че предложението на общински съветник Георги Атанасов е 

резонно и правилно тъй като в предстоящата докладна следва разглеждане 

и обсъждане на моята дейност като Председател. В момента имаме едно 

предложение което е: за водещ да бъде общински съветник Добринка 

Монева. Други предложения имате ли? Г-н Иво Димитров. 
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 Г-н Иво Димитров – ПП „ Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Аз предлагам както на първото заседание когато нямаше избран 

Председател на Общинския съвет, доайена на Общинския съвет води 

заседанието, предлагам по същия начин и сега нашия доайен на 

Общинския съвет да води това заседание и обсъждането, което е за Избор 

на Председател.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Други предложения? Г-н Адрианов. 

 

 Г-н Румен Адрианов – независим общински съветник 

 Аз си правя отвод понеже съм независим и не мога да бъда на никоя 

страна.  

 / Смях в залата/. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 С тези сериозни мотиви се приема отвода. Други предложения? Няма 

други предложения.  

 Подлагам на гласуване предложението, което е на общински 

съветник Георги Атанасов – При разглеждането на тази докладна записка 

да бъде избран общински съветник Добринка Монева, която да 

председателства заседанието. Моля, гласувайте. 

 

 С 20 гласа „ЗА”, „против” – 4, „въздържали се” – 7. 

Предложението се приема. 

 

 Госпожо Монева заповядайте. 

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаеми колеги, 

Уважаеми гости на днешното заседание на Общинския съвет 

временно ще ръководя заседанието на Общинския съвет до приключването 

на тази точка. Продължаваме по приетия Дневен ред на днешното 

заседание на Общински съвет. До членовете на Общински съвет Разград е 

постъпила докладна записка, която е подписана от необходимия брой 

общински съветници, относно: Избор на председател на  Общински 

съвет- Разград за мандат 2007-2011 г. 

Проекта за решение съдържа: 1.Прекратяване  предсрочно 

правомощията на председателя на Общински съвет- Разград- Стоян 

Костадинов Стоянов. 2. Избор с тайно гласуване на председател на 

Общински съвет Разград. 3. В листата за избор на председател на 
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Общински съвет Разград е предложен общински съветник Добрин Станчев 

Добрев.  

Във връзка с изпълнението на т.1,2 и 3 от проекта за решение е 

посочено, че е необходимо да изберем комисия.  

Преди да пристъпим към обсъждане на проекта за решение тъй като 

са променени местата на общинските съветници, които са определени от 

Председателя считам, че нямаме възможност да прилагаме при гласуване 

електронната система. Правя предложение, преброяването така както е по 

Правилник във връзка с изпълнението на своите функции избрания днес 

секретар да изпълнява и своята функция по приетия Правилник за 

организацията и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация. Правя предложение 

така както е по Правилника днес по тази точка когато обсъждаме нека 

гласуването да бъде с ръка.  

 

Подлагам на гласуване направеното предложение. Моля общинските 

съветници, които са съгласни …. да 

 

 Г-н Пейчо Георгиев – ПП „ Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Какво значи „тайно с ръка”? 

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Не тайно с ръка. Явно с ръка. Тайно гласуване няма с ръка. Посочено 

е точно и ясно в Правилника.  

 Моля общинските съветници, които са съгласни, моля да гласуват. 

Моля, дежурния секретар който е обявен да преброи и обяви гласовете. 

Разменени са местата. Нито г-н Стоянов нито аз бих могла да упражня 

своето право на глас, затова г-н Димитров. 

 

 С 19 гласа „ЗА”, „против” – 8, „въздържали се” – 2. Направеното 

предложение се приема. 

 

 Уважаеми колеги,  

Известно е съгласно Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Правилника за организация и дейност на Общинския 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация, точно и в ЗМСМА и в Правилника са разписани 

процедурите за предсрочно прекратяване правомощията на Председателя 

на Общински съвет и за избор на Председател. Чл.14 от Правилника и чл. 

24, ал.3 от ЗМСМА. Правя следното предложение: Обсъждането и 

гласуването да става както следва по проекта за решение: Точка първа от 
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проекта за решение, който ви е раздаден е за Прекратяване предсрочно 

правомощията на председателя на Общински съвет- Разград- Стоян 

Костадинов Стоянов. 

 Точка първа да се разглежда с избор на комисия. Отделно да бъде 

разгледана точка втора за Провеждане на избор и предложение в листата за 

избор на председател на Общински съвет.  

 Има ли съображения по направеното предложение? 

 Моля общинските съветници, които са съгласни с направеното 

предложение за отделно разглеждане на проектите за решения, моля да го 

потвърдят с гласуване с ръка.  

  

 С 19 гласа „ЗА”, „против” – 8, „въздържали се” – 3. Направеното 

предложение се приема. 

 

 Преминаваме към обсъждане. Първо по докладната записка – Има ли 

допълнение от вносителите? 

 

 Уважаеми г-н Димитров, имате думата. 

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Уважаема госпожо Председателстващ, 

 Осемнадесет души от вносителите са направили в писмен вид 

предложение, Относно: Допълнение в проекта за решение, което на 

основание чл.60 от Правилника за организацията и дейността на Общински 

съвет – Разград, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация Ви го представям в писмен вид и Ви моля да го докладвате 

когато гласуваме решението.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Представено е в писмен вид Допълнение в проекта за решение за 

освобождаване на председател на Общински съвет – Разград и избор на 

председател на Общински съвет – Разград за мандат 2007 – 2011 г.  

Подписано е от 18 общински съветници като Допълнение.  

 Нека да запозная с Допълнението по проекта за решение, което е 

предоставено писмено общинските съветници.  

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 На основание чл.60 от Правилника за организацията и дейността на 

Общински съвет – Разград, неговите комисии и взаимодействието му с 

общинската администрация правим следните предложения за допълване на 

проекта за решение относно освобождаване на председателя на Общинския 

съвет и избор на председател на Общинския съвет: 



 10 

 1. След края на втория абзац в мотивната част на решението – думите 

„Общинския съвет” да се добави: 

 Председателя на Общинския съвет не е спазил изискването на чл. 26, 

ал.1 от ЗМСМА и при непълно работно време, каквото е имал той е 

получавал трудово възнаграждение за пълен работен ден / 8 часа / въпреки, 

че съгласно чл. 26, ал.1 от посочения закон той е следвало да декларира по 

колко часа на ден работи в съвета, с оглед определяне на точния размер на 

възнаграждението му. 

 С решение от 27.03. 2008 г. Административен съд – Разград по адм. 

дело № 20/2008 г. е отменил Решение № 57 на Общински съвет – Разград 

като незаконосъобразно, поради допуснати съществени процесуални 

нарушения. Решението, което е съобщено на председателя на съвета е 

влязло в сила на 28.11. 2008 г. Касае се за провеждане на конкурси  за 

възлагане на превози на пътници от общинската и републиканската 

транспортни схеми. От м. ноември 2008 г. председателят на съвета не е 

внесъл за обсъждане на сесия на отмененото от съда решение. Това е 

довело създаване на сериозни проблеми по организацията на превози на 

пътници в Община Разград.  

 Председателят на съвета е подал искова молба от името на Общински 

съвет – Разград за отмяна на Решение № 216 от 29.07. 2008 г., с което 

решение е намален капиталът на търговското дружество „Диагностично-

Консултативен център І – Разград” ЕООД и е изключен от баланса на 

дружеството недвижим имот, намиращ се в гр. Разград, ул. „Васил Левски” 

№ 1. 

 В нарушение на чл. 54 от Правилника за организацията и дейността 

на Общински съвет – Разград, неговите комисии и взаимодействието му с 

общинската администрация председателят не е информирал Общинския 

съвет за тази жалба. Решение на Общинския съвет за подаване на такава 

жалба няма. Сам е упълномощил адвокат да представлява Общинския 

съвет по делото, който е заявил пред съда, че решението на съвета е 

незаконосъобразно. 

 Всичко това сочи на системно неизпълнение на задълженията от 

страна на председателя. 

 2. При посочването на правните основания за решението – чл. 24, ал.1 

и ал. 3 да се добави на мястото на многоточието т.2. 

 Подписано е от необходимия брой общински съветници.  

 От вносителите има ли други допълнения? Няма. 

 Уважаеми колеги, 

 Преминаваме по процедурата за работа на нашия Правилник, 

изискуемите правила. Въпроси имате ли? Има думата г-н Христов. 

 

 Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 
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 Първо искам да кажа абсолютно нищо лично но тъй като се спомена, 

че не добра организация на работата на Общинския съвет, значи може би 

се има предвид изобщо работата на Общинския съвет аз бих искал да 

попитам: Поне един от вносителите ей сега например се спирам и въпроса 

ми конкретно ми е към г-н Хамиев примерно: Какво има предвид като се е 

подписал нали под тази докладна записка: Какво значи недобра 

организация на работата на Общинския съвет? Моля, посочения общински 

съветник да ми отговори.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 За процедура г-н Димитров. 

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Госпожо председателстващ, нашия Правилник нито Закона не 

допускат такъв род действия в заседанието на Общинския съвет.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Други въпроси? Уважаеми г-н Георгиев. 

 

 Г-н Пейчо Георгиев – ПП „ Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Може ли едно предложение по процедура: Нека вносителите да си 

изберат говорител тогава защото има въпроси на които някой трябва да 

отговори. Твърдението на колегата Димитров, че не може такъв род 

процедура да задаваме въпроси нали не е издържано. Може би г-н Христов 

съвсем така на посоки посочи г-н Хамиев, той обаче май не е подписал 

искането за извънредна сесия, но явно така прецени той. Така, че по 

процедурата някой трябва да отговаря на зададените въпроси. Аз веднага 

от процедурата имам и въпрос: Какво разбират вносителите „системно 

нарушаване работата на Общинския съвет”, това което прочетохте тука, 

малко имаше такъв термин „системно”. Аз имам едно обяснение и едно 

определение,  една дефиниция за думата „системно”, която не се връзва с 

нашата работа през изминалия период – „системно не добра работа”.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Г-н Стоян Димитров. 

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Г-н Пейчо Георгиев навлезе в дебрите на правото и е нормално да не 

е наясно с понятието „системност”. Легална дефиниция на понятието „ 
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системност” при извършване на определени действия се съдържа в един 

кодекс и в него е посочено, че се касае за повече деяния, които трябва да 

бъдат най-малко три.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Благодаря Ви. Други въпроси, уважаеми колеги?  

 Има думата д-р Карагьозова. След нея г-н Огнян Обрешков, след него 

г-н Димитров. Въпрос ли е уважаема госпожо Карагьозова? Нека да 

приключим с въпросите, ако имате изказване ще Ви дам думата 

непременно. Да приключим процедурата с въпроси. Извинявам ви се. Тя 

каза, че иска изказване да направи. Г-н Димитров, имате думата. 

 

 Г-н Иво Димитров – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Имам въпрос към излъчения говорител на групата вносители искаща 

предсрочно прекратяване правомощията на Председателя. Аз много добре 

си спомням, че г-н Ненчев беше един от двигателите и активно участваше 

в съставянето на Правилника и след това приемането му от нашия 

Общински съвет мандат 2007 – 2011 г. Основанието за искане на 

предсрочното прекратяване на правомощията са изложени единствено от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация. Там е 

записано, че правомощията се прекратяват, но неуредените със закон 

въпроси са уреди в приетия от нас Правилник. Там в чл.13 има 14 точки, 

които изброяват какви са задълженията на Председателя на Общинския 

съвет. И моя въпрос е: Коя от тези точки в продължение на повече от 3 

месеца нашият Председател на Общинския съвет системно е нарушавал 

или не е спазвал?  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Г-н Стоян Димитров, общински съветник. 

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Благодаря на колегата Иво Димитров, че ме удостои с някаква 

длъжност, която не ми е предоставена, но понеже въпроса е юридически и 

затова воден от най – доброто желание да обясня най – напред на него, а 

след това и да поясним в сесията на Общинския съвет, че задълженията 

било на общински съветник, на Кмет или на Председателя на Общински 

съвет се съдържат не в един нормативен акт. Тези задължения са посочени 

в множество нормативни актове, които касаят отделни аспекти от 

дейността било на общинския съветник, било на Кмета и на Председателя 

на Общинския съвет. В допълнението което прочете Председателстващия 
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заседанието по тази точка от Дневния ред се съдържа и отговора на 

въпроса на колегата Иво Димитров. Ако трябва той може да ги прочете и 

да ги види още веднъж.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Уточняващ въпрос. Г-н Димитров. 

 

 Г-н Иво Димитров – ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Уважаеми г-н Ненчев от Вашия въпрос разбирам, че няма точка от 

чл.13, която да е нарушена, а някакъв друг документ показва нарушението, 

което е направил нашият Председател.   

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 За реплика. Аз просто разясних на колегата Иво Димитров по какъв 

начин правото урежда правата и задълженията на всеки правен субект.  

 

 Г-н Иво Димитров – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Имаше конкретен въпрос на който явно не получих конкретен 

отговор. 

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Моля ви г-н Димитров. Нека да има ред в залата. Уважаеми колеги, 

има ли други въпроси? Не виждам желаещи, които да поставят въпроси. 

Преминаваме към изказване по проекта за решение по първа точка. Има 

думата общински съветник и Председател Стоян Стоянов. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, преди да преминем към разискване и обсъждане на 

проекта вече сме част от този политически цирк, аз имам само една молба 

към вас: Така говорете, така се дръжте, че никой от вас да не се срамува 

нито днес, нито когато и да е, когато стане въпрос за тази сесия и за 

неговото говорене. Да не се срамува нито от себе си, нито от тези, които са 

го избрали. Благодаря ви.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Благодаря Ви уважаеми г-н Стоянов. Има думата д-р Карагьозова. 

Заповядайте д-р Карагьозова. 
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 Д-р Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Добър ден на всички присъстващи в залата. За тези, които не ме 

познават – д-р Селиме Карагьозова – общински съветник от Движението за 

права и свободи.  

 Уважаеми граждани, 

 Уважаеми кметове на населени места, 

 Уважаеми колеги, 

 Чувствам се задължена да взема думата защото снощи при разговор с 

местното ръководство на ДПС ми бяха отправени конкретни обвинения и 

беше казано от местните лидери на ДПС, че тази смяна на ръководството 

на Общинския съвет и на част от председателите на постоянни комисии е 

било в резултат на моето поведение като председател а след това и като 

член на Комисията за предотвратяване и разкриване на конфликт на 

интереси. Още повече, че в последващите докладни се вижда, че аз съм 

заинтересована страна в случая. Първото обвинение срещу мен много ясно 

го казвам и затова излязох на тази трибуна за да виждам все пак и 

представителите на местната власт на ДПС Първото обвинение срещу мен 

е, че като председател на Комисията /това е точно с обсъждането на 

докладната г-н Бояджиев/ защото това е прякото обвинение срещу мен. И 

аз не искам да се чувствам задължена на г-н Стоян Стоянов. Отговарям на 

въпроса който дочух случайно. Така, значи първото обвинение срещу мен 

от местното ръководство на ДПС няколко пъти стана подчертавам, че това 

е местното ръководство на ДПС, защото централното ръководство на ДПС, 

всички следят неговата дейност и знаят много добре, че колегите, които са 

в Народното събрание и специалната програма – декларация на ДПС беше 

от формално членство към реално членство в Европейския съюз. Това го 

казвам във връзка с това, че Комисията за предотвратяване и разкриване на 

конфликт на интереси беше наложена на България от Европейския съюз. 

Всички ние обаче имаме навика да погазваме законите. Казвам всички, 

защото така сме свикнали. Ние не можем да ни сложат в една рамка. Сега 

се отклоних малко излишно от въпроса на г-н Бояджиев.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Нека да говорим по точката по същество. 

 

 Д-р Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Нека, да. Значи, първото обвинение към мен беше, че като 

председател на Комисията за предотвратяване и разкриване на конфликт 

на интереси в законния  тридневен срок съм внесла / много ви моля колеги, 

все пак слушайте, защото, точно по точката е – да/. Казвам ви, че това е 

отправено срещу мен обвинение от местното ръководство на ДПС, ако не 

разбирате още един път ще го подчертая, за освобождаването на г-н Стоян 
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Стоянов. Значи, първото обвинение, повтарям е, че като председател на 

Комисията за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси в 

тридневен срок /много Ви моля не ме прекъсвайте, аз досега не съм Ви 

прекъсвала/  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Ние ще Ви изслушаме, но нека по същество. 

 

 Д-р Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Да, по същество е. Защо ми пречите сега? 

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Не Ви пречим, нека по същество във връзка с прекратяване на 

правомощията.  

 

 Д-р Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Да, това е във връзка. Значи това е, че аз като председател съм си 

изпълнила задълженията в тридневен срок да изпълня решението на 

Комисията за искане за установяване на наличие или липса на конфликт на 

интереси. Защото всички вие знаете, че в закона е определен тридневния 

срок, с който аз бях длъжна да внеса искането на колегите си. За всичките 

тези неща има запис с диктофон и няма да приема обвинението на 

местното ръководство и затова съм застанала пред цялата общественост 

тука, защото нося отговорност затова, което правя. Второто обвинение 

срещу мен / чуват се реплики в залата, на които д-р Селиме Карагьозова 

отговаря: Не са минали 3 минути/. 

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Не, те са 10 минути, но минаха 5 минути, но аз ще помоля по 

същество във връзка с прекратяване на правомощията на председателя. 

Всяко отклонение от този въпрос, ще помоля нека да работим така както е 

регламентирано в Правилника – чл. 57. 

 

 Д-р Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

 Накрая само искам да кажа, на колегите които по принцип в случая 

виждаме, че изпълняват не политическа поръчка защото това така ще 

излезе утре в пресата, а само защитават личен интерес на определена част 

от ДПС. Много ми се ще да надделеят най – сетне личните интереси над 

партийните и надявам се колегите, които са в нашата група както винаги да 

гласуват по съвест.  
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 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Благодаря Ви д-р Карагьозова. Уважаеми колеги, чух реплика от 

залата, ще помоля още веднъж: Нека да спазваме Правилника – чл. 57, нека  

да се говори по същество и в определеното време. Имате думата за 

изказване. Има думата г-н Обрешков. 

 

 Г-н Огнян Обрешков – ПП „ГЕРБ” 

 Уважаеми колеги, 

Съжалявам, че вземам думата за първи път в тази зала по повод 

предстоящото тук. Искам да се обърна към повечето колеги, подписали се 

под тази докладна записка в ляво от мен със следния въпрос: Защо искате 

смяната на г-н Стоянов и председателите на още 5 комисии? И понеже 

вероятно по – голяма част от вас нямат мотивиран отговор ще се опитам да 

си отговоря сам. Със смяната на г-н Стоянов и евентуалното избиране на г-

н Добрев вие се явявате в услуга на една група хора с ярко изразени 

икономически интереси групирани около г-н Добрев. Това за мен пък и за 

по-голяма част от гражданите на Община Разград няма нищо общо с 

морала, който трябва да притежава един общински съветник. Когато след 

по – малко от 2 години ви изтече мандата и се запитате: Какво свърших в 

тази Община през това време? Какво ще отговорите? – Аз обслужвах 

интересите на определена група от хора или работих за благото на Община 

Разград и нейните граждани. Затова още веднъж ви моля да помислите за 

последствията от вашите действия. Истинската цел за избирането на г-н 

Добрев според мен е идеята Община Разград да бъде върната назад във 

времето когато всички решения са се вземали на тъмно и само проформа 

прогласувани в тази зала. Катализатор на тези действия се яви последното 

гласуване в Комисията за конфликт на интереси, в която г-н Стоянов беше 

подложен на жесток натиск за оттегляне на вече приети решения. На някои 

хора в тази зала не им харесва това, че ние като общински съветници 

трябва да спазваме някои морални и законови норми и който не ги спазва 

трябва да си понесе наказанието за това. Затова се обръщам отново да 

обмислите това, което предстои да се случи в тази зала. Искам също да 

напомня, че времето върви в една посока. Само преди няколко месеца 

лично за г-н Стоянов, подчертавам, лично за г-н Стоянов са гласували 

повече от 12 хиляди човека в Община Разград, а за човека който 

предлагате на неговото място, за който аз лично нямам обяснение коя 

партия е или каква група представлява – Може ли да каже г-н Добрев – 

Колко човека са гласували за него? Така, за „Социалдемократи” преди 

няколко месеца има точно 13 човека гласували. Едно много добро число, 

което изразява вашата подкрепа. Точно 13. така, че ви моля нещата да ги 

сложите на кантар и да прецените как ще гласувате.  
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 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Благодаря г-н Обрешков. Други изказвания. Имате думата уважаеми 

г-н Георгиев. 

 

 Г-н Пейчо Георгиев – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Колеги, обръщам се като казвам колеги, към тази група общински 

съветници по чието искане днес провеждаме заседание на Общинския 

съвет. Обръщам се към вас: Не е късно да си оттеглите докладните колеги. 

Не е късно, защото точно когато в Общината е постигнат един баланс по 

отношение на Кмет – Общински съвет, вие искате с решенията които ни 

предлагате искате да ни върнете назад. Искате да ни върнете назад във 

времето когато Общинския съвет беше предатък към Кмета. Аз съм бил 

част от такъв Общински съвет и не се гордея с това. Тогава решенията се 

вземаха предварително някъде и мнозинството само ги узаконяваше с 

гласувания. Това вече сме го виждали и искам да ви кажа, че това не е в 

интерес на гражданите ако отново ни връщате в това време. Това е един 

лош знак за гражданите на Разград. Аз разбирам общинските съветници от 

БСП, те тъгуват по това време. Чудя се обаче на колегите общински 

съветници от ДПС. Имам някакво обяснение, което ще се опитам да 

формулирам, но спомням си, че на последните няколко избора на 

предизборните плакати на ДПС пишеше и присъстваше думичката „разум” 

като идентификационен код за разпознаване. Днес съм с убеждението ако 

те наистина подкрепят направените предложения, че разума не е водещ в 

техните действия. Аз съм съгласен пък и никой не е казал, че всичко в този 

Общински съвет е заковано и промените не са необходими. Никой не е 

съвършен в тази зала. Но нека тези промени колеги да станат 

цивилизовано. Докладните записки да си минат по каналния ред, през 

комисията по законност. Днес, вие с тази покана и с действията си ни 

карате да действаме като команда за аварийно – възстановителни действия. 

Днес, вие създавате внушение, че в Общината е настъпил едва ли не хаос 

или апокалипсис. Днес, както беше писано в един от местните вестници 

вие се опитвате да реализирате един преврат. Задавам въпроса: На кого е 

необходим този преврат? Каква е обществената потребност от него? Кой 

печели от тази демонстрация на мускули? Във всеки случай и искам 

съвсем ясно да го кажа: Това не са гражданите на Разград. По отношение 

аргументите за предсрочно прекратяване на правомощията на г-н Стоянов. 

Аз трябва да кажа, че те ми звучат смехотворно. Те ми звучат смехотворно 

точно по това което казах, че никой не е съвършен. Откъдето и да ги 

погледне човек.  Аз съм далеч от мисълта да идеализирам г-н Стоянов и да 

кажа, че той е безгрешен. Всички се учим, г-н Стоянов също. Аз твърдя, че 
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за много кратко време той навлезе в тънкостите за водене на работата на 

Общинския съвет. Наложи стил на плурализъм, което трябва да отбележа е 

в някаква степен приемственост от предишния председател г-жа Монева. А 

практиката му като юрист помага на време да реагира на тънкостите 

свързани с ориентацията в нормативната база. Така, че убеден съм, че г-н 

Стоянов не е бил, не е, а и убеден съм, че няма да е пречка за работата на 

Общинския съвет, така както излиза от представените аргументи. Един от 

аргументите беше, че той по отношение на капитала на дружеството ДКЦ, 

за намаляване на  капитала нали – ами оказва се, че ние сме взели грешно 

решение в такъв случай, щом съда го е отменил това решение и г-н 

Стоянов е сезирал съответните органи. Той просто не е допуснал едно 

наше грешно решение да върви напред. Вместо да го похвалим за това, ние 

му искаме смяната. Ако трябва така да приключа от чисто политическа 

гледна точка промените имат някаква логика. Общинския съвет винаги съм 

твърдял, че е политически орган. Ясно е, че някъде аз веднъж бях казал, че 

всеки Кмет си иска да има мнозинство. И правилно. Но той се стремиш да 

го постигне това мнозинство на избори. Неприятната и лошата практика е, 

че когато той не успее на избори продължава да формира мнозинство но 

вече с други средства – с икономически средства. Очевидно е, че бях писал 

веднъж в местния вестник, че такива индикации, че вървят такива 

преговори за формиране на такова мнозинство. Дано то все още да не е 

така формирано твърдо. Дано, защото в противен случай пак казвам ще се 

изправим пред ситуацията от преди 2 години когато имахме един 

Общински съвет, който си гласуваше както му каже Кмета. Аз не 

обвинявам Кмета в това отношение, той си провежда неговата политика за 

формиране на мнозинство и за подкрепа. Но, нека да видим колко пъти 

Общинския съвет е подкрепял предложенията през тези 2 години на Кмета. 

Ако направим една статистика – многократно. Многократно, многократно, 

изразено в проценти сигурно клонят над 90. И доброто на този Общински 

съвет и на този баланс постигнат между Кмета и Общински съвет е, че тука 

се получава дебат, получават се спорове и всичко това разбира се не е за 

нечий личен интерес, а е в интерес на гражданите. Когато се води спор 

винаги се стига до едно правилно или възможно поне най- правилно и 

разумно решение. Обаче, ще премина една крачка напред – ако имат 

някаква политическа логика ги приемам, но от чисто професионална 

гледна точка не мога или поне с много малки изключения не мога да 

приема направените и по – нататък предложения, защото предложението за 

прекратяване правомощията на г-н Стоянов и избирането на негово место 

г-н Добрев е най – малкото пак казвам от професионална гледна точка 

нелогично защото, ако не е по – лошо то това предложение не е по-добро – 

предложението за г-н Добрев. Още повече, че тук става дума за човек, 

който разбирам и който е обект на Комисията за предотвратяване на 

конфликт на интереси, става дума за човек, който си има бизнес и зависи в 
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някаква степен от Кмета на Общината. Нека съда да го решава има ли 

конфликт, няма ли. Ами ако съда се произнесе положително – ние ще се 

окажем с председател на Общинския съвет в конфликт на интереси. Не е 

ясно как, тези които ни поканиха на тази сесия установиха, че д-р 

Карагьозова и Иво Димитров не могат да си вършат работата като 

председатели на постоянни комисии. Не става ясно. Съвсем тъмно е. Не ми 

стана ясно примерно защо вносителите на тези докладни записки, 

примерно не предложат смяна на председателя на комисията по 

образование – г-н Камен Воденичаров, който е също част от подписалите 

се. Ами аз твърдя, че той е човек външен за системата на образованието 

човек, трудно се оправя с материята, което разбира се нали ние го 

приемаме в комисията и не пречи тя да работи. Аз призовавам колегите 

общински съветници да си оттеглят докладните записки или поне надявам 

се и живея с надеждата, че в Общинския съвет ще има достатъчно 

мнозинство, което няма да подкрепи тези докладни записки. А, ако са 

наложителни промени никой не бяга от тях.   

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Благодаря Ви уважаеми г-н Георгиев. Други изказвания? Има думата 

г-н Атанасов за реплика. 

 

 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Искам само да направя реплика на колегата Обрешков. Той цитира 

данни не знам колко са верни за резултатите / прекъсват го /. 

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Реплика към г-н Георгиев ли имате? 

 

 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Не, към г-н Обрешков.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Трябваше веднага както е по Правилника след изказването на г-н 

Обрешков да направите реплика. Аз мисля, че имате реплика към г-н 

Георгиев. Има ли други изказвания? Имате думата г-н Братованов. 

 

 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

 Аз съм нов в този Общински съвет. Нямам поглед върху дейността. 

Не мога да преценя доколко добре е свършена работата от председателя и 

от председателите на комисиите но от известен опит който имам в тази 
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работа и от изслушаното до момента от отделните съветници не останах 

достатъчно убеден, че наистина председателят е нарушил тежко 

Правилника за работа на Общинския съвет. Не видях някакви особени 

аргументи освен отделни технически нарушения, които винаги могат да се 

случат със всеки от нас. Освен това, току-що погледнах, че освен смяната 

на председателя, тука се говори за смяна на ред членове и председатели на 

комисии. Никой не каза, че комисиите работят зле или тези хора работят 

зле и каква е точно необходимостта от смяната на тези хора? Просто 

изказвам като мнение, а не като аргумент тъй като казах, че не познавам 

работата на Общинския съвет. От опита си пак повтарям знам, че първите 

5 – 6 месеца всеки Общински съвет има такива проблеми, но след първата 

година обикновено всички разбират за какво става дума, всички разбират, 

че тук става дума за интересите на Общината, за работата на общинската 

администрация, за подкрепата на общинската администрация в определени 

моменти, даже във всички моменти, ако те са аргументирани за да може 

всичко в Общината да върви както трябва. Просто като мнение, не съм 

убеден.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Благодаря Ви уважаеми г-н Братованов. Други изказвания колеги? 

Уважаеми колеги не виждам желаещи за изказване. Съгласно Правилника 

ще подложа на гласуване за прекратяване на изказванията. Моля, 

общинските съветници, които са съгласни за прекратяване на изказванията 

по точка първа моля да потвърдят с гласуване с ръка.  

 

 С  21 гласа „ЗА”, „против” – 3, „въздържали се” – 4. 

Прекратяваме изказването по точка първа. 

 

 Уважаеми колеги, 

 За вземане на решение по т.1 за прекратяване предсрочно на 

правомощията на председателя на Общински съвет и за провеждане на 

избор с тайно гласуване е необходимо да изберем комисия. Имате думата 

за предложения за броя на комисията за произвеждането на избора. Има 

думата г-н Монев. 

 

 Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

 Уважаема госпожо Председателстващ, 

Предлагам комисията да бъде от 5 члена.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 
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 Има предложение комисията за произвеждане на избора да се състои 

от 5 общински съветника. Други предложения? Няма. 

 Моля общинските съветници, които са съгласни Комисията за 

произвеждане на избора да се състои от 5 души общински съветници, моля 

да го потвърдят с гласуване с ръка. 

 

 С 21 гласа „ЗА”, „против” – 4, „въздържали се” – 3 се приема 

направеното предложение. Комисията за произвеждане на избора да се 
състои от 5 души. 

 

 В докладната записка е направено предложение за Председател на 

Комисията за произвеждане на избора да бъде избран Калоян Монев – 

юрист. 

 Има ли други предложения? 

 Да, имате думата г-н Добрев.  

 

 Г-н Добрин Добрев – ПП „Социалдемократи за Разград 

 Предлагам г-н Ивайло Ганев.  

  

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 За председател предлагате. 

 

 Г-н Добрин Добрев – ПП „Социалдемократи за Разград 

 Не, предлагам за член.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Нека да обсъдим първо председателското место на Комисията. Има 

ли други предложения за Председател? Да. Имате думата. 

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Госпожо Председател, 

Аз считам, че първо трябва да определим броя и членския състав и след 

като са ясни кои са членовете тогава да изберем измежду членовете 

Председателя.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Уважаеми г-н Димитров тъй като писмено е депозирано 

предложението от вносителите за Председател затова го поставяме на 

гласуване и след това ще допълним състава на комисията. Но нямам 

възражение да пристъпим към определяне състава на Комисията и оттам да 
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изберем Председател на Комисията. Имате тогава думата за предложения 

за състав на Комисията. Да, уважаеми Кмете. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Уважаема госпожо Монева, като Председателстващ, 

Докладната е за прекратяване и за избор.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Да. 

 

  Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Вие не сте гласували прекратяване на правомощията, а влизате в 

процедури да избирате Комисия за избор.   

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 За прекратяване.  

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Извинявам се.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 За прекратяване по точка първа, уважаеми господин Бояджиев.  

 Уважаеми колеги, имате думата за предложения за състав на 

комисията за произвеждане на избора за прекратяване на правомощията. 

 

 Г-н Пейчо Георгиев – ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Защо не ми прозвуча никак добре това госпожо Монева – Избор за 

прекратяване на правомощията – комисия за произвеждане на избора. Не 

ми се връзва от никъде това, аз не съм юрист както каза г-н Димитров, ама 

нали някакви логически съждения правя.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Комисия за произвеждане на избора за прекратяване предсрочно 

правомощията на председателя на Общински съвет. Да. Точно за гласуване. 

Таен избор. Предложения за състав на комисията. Г-н Воденичаров. 

 

 Г-н Камен Воденичаров – ПП „Социалдемократи за Разград” 
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 Предлагам за член на въпросната комисия г-н Георги Атанасов от ПП 

„Социалдемократи за Разград” 

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Предложение: Георги Атанасов. 

Други предложения? Г-н Добрев. 

 

 Г-н Добрин Добрев – ПП „Социалдемократи за Разград 

 За член предлагам Ивайло Ганев. Сега определяме членовете, нали 

така. По – точно правим предложения за членове.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Ивайло Ганев. Имате думата г-н Мустан. 

 

 Г-н Музаффер Мустан – ПП „ДПС” 

 Ахмед Ахмедов. 

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Ахмед Ахмедов. Имате думата уважаеми г-н Стоянов.  

 

 Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

 Аз предлагам г-н Пейчо Георгиев да бъде член на тази комисия. 

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Г-н Пейчо Георгиев. Още едно предложение. 

 

 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Аз предлагам г-н Георги Димитров.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Досега са 5 предложенията. 

 

 Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

 Госпожо Председателстващ,  

Аз не виждам пречка да са повече от 5 предложенията. Нали ще се 

гласуват. 
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 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС. 

 Разбира се. Г-н Георги Димитров. Други предложения има ли 

колеги? Няма. Моля общинските съветници, които са съгласни за 

прекратяване на предложенията за състава на комисията, моля да гласуват. 

 

 С 22 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 4. Направеното 

предложение за прекратяване на предложенията за състава на 

комисията се приема.  

 

  Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Госпожо Председател, 

 В името на улесняване на работата на Общинския съвет на днешното 

заседание правя си самоотвод за да не направим едно безкрайно гласуване. 

Шест човека за 5 места. Правя си самоотвод.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви. Състава на комисията до момента предложенията 

които са направени ще гласуваме: 

1. Калоян Монев 

2. Ивайло Ганев 

3. Ахмед Ахмедов 

4. Пейчо Георгиев 

5. Георги Димитров 

 

Имате думата. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

С оглед на така приключилата процедура по номиниране на кандидатите за 

комисията, аз предлагам да гласуваме анблок състава, който е от 5 души и 

както е решението той да бъде от 5 души.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаеми колеги, 

Постъпило е процедурно предложение да се гласува състава на комисията 

анблок. Има ли други предложения? Няма. 

 Моля, общинските съветници, които са съгласни комисията да се 

състои от изброените общински съветници за произвеждане на избора 

моля да гласуват.  
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 С 22 гласа „ЗА”, „против” – 3, „въздържали се” – 4. Направеното 

предложение за състав на комисията за произвеждане на избора се 
приема. 

 

 Имате думата г-н Димитров.  

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Уважаеми колеги,  

След като вече Общинския съвет се произнесе и определи персоналния 

състав на членовете на комисията измежду този персонален състав ние 

предлагаме да бъде избран за Председател Калоян Монев, който е юрист и 

с професионалните си знания ще подпомогне комисията в организацията 

на нейната работа.  

 

 Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 Други предложения за Председател има ли , колеги? Няма.  

 Моля, общинските съветници, които са съгласни с направеното 

предложение общински съветник Калоян Монев да бъде Председател на 

комисията за произвеждане на избора моля да го потвърдят с гласуване.  

 

 С 19 гласа „ЗА”, „против” – 3, „въздържали се” – 7. Направеното 

предложение за Председател се приема.  

 

Г-н Атанасов. 

 

 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

Госпожо Председател, 

Предното гласуване беше по процедура на г-н Стоян Димитров да се 

гласува цялата комисия анблок и тогава гласувахме за начина на гласуване, 

а още не сме избрали членовете на комисията. Затова предлагам: Това 

последното гласуване да го отменим. Да поставите на гласуване петимата 

номинирани колеги за членове на комисията и след това да повторим, да 

направим избора за Председател на комисията. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаеми г-н Атанасов, имате основание. Поставям на гласуване 

целия състав на комисията:  

1. Калоян Монев 

2. Ивайло Ганев 

3. Ахмед Ахмедов 

4. Пейчо Георгиев 
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5. Георги Димитров 

Моля, общинските съветници, които са съгласни цялостно със 

състава на комисията за произвеждането на избора, моля да гласуват. 

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

511 

 

Във връзка с постъпило предложение от общински съветници 

относно предсрочно прекратяване на пълномощията на председателя 

на Общински съвет- Разград и на основание чл. 14, във вр. с 9 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – 

Разград, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация мандат 2007-2011 г.,  с 22 гласа „ЗА”, „против” – 2, 

„въздържали се” – 7, Общински съвет- Разград, 

 

РЕШИ: 

 

 Определя Комисия за предсрочно прекратяване  на пълномощия 

та на председателя на Общински съвет- Разград- Стоян Костадинов 

Стоянов с тайно гласуване в състав: 

1. Калоян Монев  

2. Ивайло Ганев 

3. Ахмед Ахмедов 

4. Пейчо Георгиев 

5. Георги Димитров 

 

Предложение от Стоян Димитров – общински съветник. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

След проявената особена бдителност от колегата Георги Атанасов, аз  

съвсем формално след като Общинския съвет определи състава пак правя 

предложението от така определения състав и след проведеното гласуване, 

Общинския съвет да повтори и гласуването за Председател, което следва 

логически и процедурно след гласуването за състава. Правя предложение 

да изберем за Председател – члена на комисията Калоян Монев.  

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Уважаеми колеги, 

Процедурно предложение: Наново преизбиране. Направеното 

предложение за Председател на комисията Калоян Монев. Ще помоля 
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общинските съветници, които потвърждават председателското место в 

комисията за произвеждане на избора за общински съветник Калоян 

Монев, моля да гласуват. 

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

512 

 

Във връзка с Решение № 511 по Протокол № 29 /20.10.2009 г. на 

Общински съвет Разград,  с 19 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали 

се” – 8, Общински съвет- Разград 

 

РЕШИ: 

 

Определя Калоян Монев за председател на Комисията за 

предсрочно прекратяване  на пълномощията на председателя на 

Общински съвет- Разград- Стоян Костадинов Стоянов с тайно 

гласуване. 

 

Имате думата г-н Монев. 

 

Г-н Калоян Монев – Председател на комисията  

Уважаема госпожо Председателстващ, 

Във връзка с избиране на комисията и за изпълнение на решението 

на Общинския съвет моля ви да дадете 15 минути почивка за свикване на 

заседание на комисията. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Уважаеми колеги, 

15 минути почивка. Комисията за произвеждане на избора да остане 

тук в залата казва Председателя.  

П О Ч И В КА 

Заседанието продължава. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Уважаеми колеги,  

Всички ли са в залата? Комисията за произвеждане на избора за 

прекратяване предсрочно правомощията на председателя с тайно гласуване 

е подготвила процедурните правила и ще помоля да ги изложи пред 

състава на Общинския съвет. Уважаеми г-н Монев, имате думата.  
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Г-н Калоян Монев – Председател на комисията 

Уважаеми колеги общински съветници, 

След проведено заседание на комисията ви представям проект за  

 

ПРОЦЕДУРНИ ПРАВИЛА 

ЗА ПРОВЕЖДАНЕ НА ГЛАСУВАНЕ ЗА ПРЕДСРОЧНО 

ПРЕКРАТЯВАНЕ 

НА ПРАВОМОЩИЯТА НА ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – 

РАЗГРАД 

МАНДАТ 2007 – 2011г. 

 Г-Н СТОЯН КОСТАДИНОВ СТОЯНОВ 

 

1. Гласуването се организира и провежда от нарочно избрана комисия 

общински съветници 

2. Гласуването се провежда в рамките на гласуван от общинския съвет 

времеви интервал 

3. Гласуването за предсрочно прекратяване на правомощията на 

председателя на общинския съвет г-н Стоян Костадинов Стоянов е 

тайно съгласно чл.24, ал.3, т.2 от ЗМСМА. 

4. Право да гласуват имат всички действащи общински съветници в 

Общински съвет Разград мандат 2007-2011г. към 20.10.2009 г. и 

положили клетва при встъпването си в длъжност. 

5. За определяне на поименния състав на имащите право да гласуват се 

изготвя списък от звеното обслужващо Общинския съвет 

6. При регистрация на общински съветник желаещ да упражни правото 

си на глас, комисията извършва проверка в поименния списък и 

самоличността му, предоставя на избирателя непрозрачен плик и три 

отделни бюлетини „За”, „Против” и „Въздържал се” /Приложение 

№1/ всяка от които подпечатана на гърба с печата на Общински 

съвет Разград. 

7. Гласуването се извършва самостоятелно от всеки общински 

съветник, в отделно помещение или обособена част от зала с 

непрозрачни стени, гарантиращи тайната на вота. 

8. Гласуването се извършва чрез поставяне само на една от бюлетините 

изразяваща вота на избирателя в непрозрачния плик и плътното му 

затваряне, след което плика се пуска в изборната урна находяща се 

на масата на комисията по избора. След пускане на плика в урната, 

избирателя – общински съветник полага подпис под нарочен списък 

удостоверяващ упражняването на вота му. 

9. След изтичане на времето за провеждане на избора, председателя на 

комисията обявява края на гласуването. Председателя на комисията 
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отваря урната и организира преброяването на гласовете „ЗА”, 

„Против” и „Въздържал се”. 

10. Празни пликове или такива с повече от една бюлетина се смятат за 

недействителен вот и не се отчитат при преброяването. Намерени в 

плика Бюлетини не по образец или без печат на Общински съвет – 

Разград се считат за недействителни. 

11. Една валидна бюлетина отразява един глас.  

12. За провеждането и резултата от избора се съставя протокол от 

комисията. 

13. Намерените бюлетини и пликове в урната, протокола на комисията и 

препис от настоящите правила се съхраняват от председателя на 

Общински съвет – Разград съгласно нормативните изисквания. 

14. Решението за предсрочно прекратяване правомощията на г-н Стоян 

Костадинов Стоянов като председател на Общински съвет Разград се 

счита за взето ако „За” са гласували 17 или повече общински 

съветници.  

 

ПРИЛОЖЕНИЕ №1 

 

 

Решение за предсрочно прекратяване на правомощията на г-н 

Стоян Костадинов Стоянов като председател на Общински съвет – 

Разград мандат 2007-2011г 
„ЗА” 

 

 

 

 

Решение за предсрочно прекратяване на правомощията на г-н 

Стоян Костадинов Стоянов като председател на Общински съвет – 

Разград мандат 2007-2011г 
„ПРОТИВ” 

 

 

 

Решение за предсрочно прекратяване на правомощията на г-н 

Стоян Костадинов Стоянов като председател на Общински съвет – 

Разград мандат 2007-2011г 
„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 
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В комисията постъпи предложение от неин член гласуването да бъде 

с интегрална бюлетина, като моля за решение на Общинския съвет кой от 

двата вида бюлетини да се използва при гласуване. Отделна бюлетина 

„ЗА”, „против” и „въздържал се” или една обща интегрална бюлетина с 

изброени трите вота където общинския съветник с химикал ще направи 

отметка пред своя вот. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Уважаеми колеги, чухте проекта за процедурни правила за 

произвеждане на избора. Подлагам на гласуване първо проекта. Монев, 

зачети първо първия проект. 

 

Г-н Калоян Монев – Председател на комисията 

Първото предложение  на комисията е да има 3 отделни бюлетини с 

вот „ЗА”, „против” и „въздържал се” в непрозрачен плик една от тях, а 

втората алтернатива е една обща ….. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Моля до тук да гласуваме това предложение. Поставям на гласуване 

това предложение на комисията. Моля, общинските съветници, които са 

съгласни с това, което предложи Председателя на комисията – 

самостоятелни бюлетини - „ЗА”, „против” и „въздържал се”, както са 

правилата и в Правилника, моля да гласуват.  

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 513 

 

Комисията за провеждане на гласуване за предсрочно 

прекратяване на правомощията на Председателя на Общински съвет 

– Разград МАНДАТ  2007 – 2011г. Г-Н СТОЯН КОСТАДИНОВ 

СТОЯНОВ, избрана с Решение № 511, по Протокол № 29/20.10.2009 г. 

внася проект на процедурни правила за провеждане на гласуването. 

Общински съвет – Разград, с 19 гласа „ЗА, „против” – 10, 

„въздържал се” – 1, 

РЕШИ: 

 

Приема ПРОЦЕДУРНИ ПРАВИЛА за провеждане на гласуване 
за предсрочно прекратяване на правомощията на Председателя на 
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Общински съвет – Разград МАНДАТ  2007 – 2011 г. Г-Н СТОЯН 

КОСТАДИНОВ СТОЯНОВ, представляващи неразделна част от 

настоящето решение. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Обяснение на отрицателен вот. Давам Ви думата. 

 

Д-р Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Значи, моето не беше обяснение на отрицателен вот, а за 

процедурата исках да предложа: самостоятелните бюлетини - „ЗА”, 

„против” и „въздържал се” да са в стаичката, а не да се дават на всеки от 

нас и след това да бъдем изнудвани да върнем бюлетините, които не сме 

сложили в плика. С цел прозрачност и наистина тайно гласуване предлагам 

в самата секция за гласуване да се сложат бюлетините - „ЗА”, „против” и 

„въздържал се”. Не знам дали успях да го обясня.  

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Да, успяхте. Уважаеми г-н Председател на комисията за реплика. 

 

Г-н Калоян Монев – Председател на комисията 

Уважаема госпожо Карагьозова, 

Аз съм съгласен с Вас, обаче рискуваме да бъдем изправени пред 

хипотезата да сложим 33 бюлетини от всеки вид и първия или втория 

общински съветник да вземе 10 или 15 от тях и да няма бюлетини.  

 

Д-р Селиме Карагьозова – ПП „ДПС” 

Все пак плика е един.  

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Моля за тишина. Уважаеми г-н Стоянов имате думата. 

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, 

Моето обяснение на отрицателния вот е точно в тази насока. Това, че 

не е регламентирано добре правилото къде остават останалите бюлетини 

създава предпоставки за контрол на самия вот.  Аз предлагам комисията 

ако е необходимо допълнително да изясни и този въпрос – след като се 

раздават 3 бюлетини, какво се случва с останалите 2? Има ли право да 

бъдат изнесени, кой ще ги събира или ще се спрем на предложението, 

което д-р Карагьозова направи да бъдат оставени трите купчинки - „ЗА”, 
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„против” и „въздържал се” и всеки да си направи своя избор. Считам, че 

тук сме на прага за сериозни процесуални нарушения въобще на правото 

на избор. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Обяснение на отрицателен вот. Г-н Георгиев. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

Аз гласувах „против” защото предложението за интегрална бюлетина 

в комисията го направих аз и считам първо, че така е най-чисто, че така 

вота ще бъде най-таен. Второ – няма да правим 99 бюлетини, а ще правим 

33 бюлетини. Не знам какви са мотивите на мнозинството, което гласува 

по този начин да се проведе избора.  

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Г-н Председател. 

 

Г-н Калоян Монев – Председател на Комисията 

Госпожо Председателстващ, 

Аз си мисля, че е желателно да се подложи на гласуване и второто 

предложение защото може да събере повече положителни гласове. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Добре. Подлагам на гласуване. Моля още веднъж да го съобщите, да 

стане ясно на всички общински съветници. 

 

Г-н Калоян Монев – Председател на Комисията 

Второто предложение постъпило в Комисията за провеждане на 

избора е да има една единна интегрална бюлетина, в която да има 

отразяване на трите вота - ЗА”, „против” и „въздържал се” с квадратче 

отпред където всеки общински съветник с химикал да отбележи своя вот 

пред съответния избор.  

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Моля, общинските съветници за този втори вариант – процедурни 

правила, който се предлага, моля който е съгласен да го потвърди с 

гласуване.  
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С 13 гласа „ЗА”, „против” – 5, „въздържали се” – 12. Втори 

вариант от процедурните правила не се приема.  

 

Обяснение на отрицателен вот – г-н Стоян Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Възползвам се от процедурата за да поясня, че този механизъм беше 

утвърден и проведен точно по предложение на групата на ОДС и се 

учудвам, че г-н Иво Димитров изпадна в странна амнезия, след като, като 

правихме точно тези избори той и колегата Жоро Чобанов ни убеждаваха 

тука, че това е начин най-добър за организиране на избора. Затова гласувах 

„против” предложението на колегите от ОДС.  

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Благодаря Ви. Няма да откриваме дискусия. Обяснение на 

отрицателен вот. 

 

Г-н Иво Димитров – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

Искам да отговоря на уважаемия от мен г-н Ненчев, че има 

съществена разлика в процедурата. Защото тогава бяха само две бюлетини, 

а сега са три. Така, че не може по проста аналогия да се приема, че това 

гласуване е същото като преди година и половина.  

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Уважаеми колеги, приет е първи вариант от процедурните правила.  

Уважаеми г-н Председател Монев на комисията за произвеждането 

на избора за прекратяване предсрочно правомощията, Звеното по чл. 29 а 

от ЗМСМА от общинска администрация до колко часа е възможно да 

подготви за гласуване бюлетините и в колко ще поставим началото и края 

на гласуването? 

 

Г-н Калоян Монев – Председател на комисията 

Аз мисля, че са нужни поне 20 минути за подготовка на процеса на 

гласуване, разпечатване на бюлетини и на списъците и предлагам 

гласуването да започне в 17.00 часа, като продължи във връзка с приетите 

процедурни правила половин час. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Много е половин час.  



 34 

Уважаеми колеги, други предложения? Г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

Уважаема госпожо Председател 

Тъй като стана ясно, че цялата тази процедура е подготвена от далеч 

аз мисля, че са били достатъчно далновидни организаторите на тази 

процедура да подготвят и ….  

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Моля Ви за конкретно предложение. 

 

Г-н Иво Димитров – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

Да. Така – времето за подготовка да бъде 5 минути, за гласуване 10 

минути.  

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Имате думата. 

 

Г-н Калоян Монев – Председател на комисията 

Госпожо Председателстващ, 

Съвсем умишлено предлагам половин час за гласуване тъй като 

тридесет и трима общински съветници ще имат по – малко от минута да си 

вземат бюлетините, да влязат в стаята за гласуване, да гласуват, да излязат, 

да я пуснат в урната и да се подпишат в списъка. По – малко от минута не 

виждам как ще стане това нещо.  

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Да, уважаеми г-н Стоянов, имате думата.  

 

Г-н Стоян Стоянов – Председател на ОбС 

Уважаема госпожо Председателстващ,  

Уважаеми г-н Монев, 

Не ми отговорихте на въпроса: Какво се случва с останалите две 

бюлетини? Каква е визията на комисията.  

 

Г-н Калоян Монев – Председател на комисията 

Г-н Стоянов,  
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Комисията не е обсъждала този въпрос. Моето лично виждане като 

Председател е, че след като общинския съветник се подпише, че е получил 

3 бюлетини, няма основание той да ги връща на комисията. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Уважаеми колеги, 

По процедурата ли г-н Георгиев? 

 

Г-н Пейчо Георгиев – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

Само да вметна, затова предлагах интегрална бюлетина. Всички тези 

спорове щяха да бъдат излишни, колега Димитров.  

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Г-н Георгиев, вече е прието решение. 

Уважаеми колеги, 

Администрацията, Звеното, което обслужва Общинския съвет ще 

помоля да има готовност с това, което комисията предлага за 

произвеждането на избора – 17.00 часа. 

Седемнадесет часа начало на произвеждането на избора за 

прекратяване предсрочно правомощията. Край в 17.30 часа.  

 

Заседанието продължава. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Уважаеми колеги, 

Приключи произвеждането на избора, ще моля Председателя на 

комисията за произвеждане на избора за прекратяване предсрочно 

правомощията на Председателя да докладва. 

 

Г-н Калоян Монев – Председател на комисията за произвеждане на 

избора за прекратяване предсрочно правомощията на Председателя на 

Общински съвет - Разград 

Уважаеми колеги общински съветници, 

Зачитам ви Протокол от провеждане на гласуване за предсрочно 

прекратяване на правомощията на Председателя на Общински съвет – 

Разград МАНДАТ  2007 – 2011г. Г-Н СТОЯН КОСТАДИНОВ СТОЯНОВ 

 Днес 20.10.2009г, в град Разград,  

 Избраната от общинските съветници комисия с председател 

КАЛОЯН РУМЕНОВ МОНЕВ и членове: 
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1. Ивайло Димитров Ганев 

2. Ахмед Исмаилов Ахмедов 

3. Георги Димитров Георгиев 

4. Пейчо Добрев Георгиев 

подготви и проведе избор в съответствие с изискванията на чл. 24 и сл 

ЗМСМА и Правилника за дейността и организацията на Общински съвет – 

Разград мандат 2007-2011г за гласуване за предсрочно прекратяване 

правомощията на Председателя на Общински съвет Разград, г-н Стоян 

Костадинов Стоянов. 

Комисията в пълен състав провери урната и след като се увери, че е 

празна я запечата. Установи, че има достатъчен брой пликове и бюлетини 

„За”, Против” и „Въздържал се” – по 33 броя от всяка плюс 2 резерви. 

Прегледа помещението за гласуване и след като се увери, че има всички 

предпоставки за провеждане на редовен таен избор го обяви за открит. 

Изборът протече нормално, без нарушения. 

След обявяване приключването на избора от председателя на 

комисията същата се оттегли и в присъствие на всички членове на 

комисията отвори урната, извади съдържащите се в нея пликове и 

констатира следното: 

- брой гласували по списък – 32 общински съветници 

- брой пликове в урната – 32  

Действителните 32 гласа се разпределят както следва: 

- „ЗА” - 18 действителни гласа 

- „ПРОТИВ” - 13 действителни гласа 

- „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” - 1 действителен глас 

    Намерени недействителни бюлетини и празни пликове - 0 

 

Комисията обявява в съответствие с изискванията на ЗМСМА и 

Правилника за дейността и организацията на Общински съвет – 

Разград мандат 2007-2011 г. , че с 18 „ЗА”, 13 - „Против” и 1- 

„Въздържал се” решението за предсрочно прекратяване 
правомощията на Председателя на Общински съвет Разград, г-н 

Стоян Костадинов Стоянов се приема. 

Следват подписи на членовете на Комисията, като г-н Пейчо Добрев 

Георгиев е с особено мнение.  

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 514 
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С Решение № 1,  по Протокол № 1 от 09.11.2007 г. на Общински 

съвет Разград е избран за председател на Общински съвет Разград за 

мандат 2007-2011 г. общинския съветник Стоян Костадинов Стоянов. 

Поради недобра организация на работата на Общинския съвет, 

свързана с приемането на решения, касаещи обществения превоз на 

пътници и информиране на Общинския съвет за постъпили жалби 

срещу решения на Общинския съвет се налага да се вземат мерки за 

осигуряване на нормална и законосъобразна работа на Общинския 

съвет. 

 Председателят на Общинския съвет не е спазил изискването на 

чл. 26, ал.1 от ЗМСМА и при непълно работно време, каквото е имал 

той е получавал трудово възнаграждение за пълен работен ден / 8 часа 

/ въпреки, че съгласно чл. 26, ал.1 от посочения закон той е следвало 

да декларира по колко часа на ден работи в съвета, с оглед определяне 

на точния размер на възнаграждението му. 

 С решение от 27.03. 2008 г. Административен съд – Разград по 

адм. дело № 20/2008 г. е отменил Решение № 57 на Общински съвет – 

Разград като незаконосъобразно, поради допуснати съществени 

процесуални нарушения. Решението, което е съобщено на 

председателя на съвета е влязло в сила на 28.11. 2008 г. Касае се за 

провеждане на конкурси  за възлагане на превози на пътници от 

общинската и републиканската транспортни схеми. От м. ноември 

2008 г. председателят на съвета не е внесъл за обсъждане на сесия на 

отмененото от съда решение. Това е довело създаване на сериозни 

проблеми по организацията на превози на пътници в Община Разград.  

 Председателят на съвета е подал искова молба от името на 

Общински съвет – Разград за отмяна на Решение № 216 от 29.07. 2008 

г., с което решение е намален капиталът на търговското дружество 

„Диагностично-Консултативен център І – Разград” ЕООД и е 
изключен от баланса на дружеството недвижим имот, намиращ се в гр. 

Разград, ул. „Васил Левски” № 1. 

 В нарушение на чл. 54 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет – Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация председателят не е 
информирал Общинския съвет за тази жалба. Решение на Общинския 

съвет за подаване на такава жалба няма. Сам е упълномощил адвокат 

да представлява Общинския съвет по делото, който е заявил пред съда, 

че решението на съвета е незаконосъобразно. 

 Всичко това сочи на системно неизпълнение на задълженията от 

страна на председателя. 

 Съобразно изискванията на Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет – Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация Мандат 2007 – 
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2011 г., с Решения № 511 и № 512 е избрана комисия за предсрочно 

прекратяване  на пълномощията на председателя на Общински съвет- 

Разград- Стоян Костадинов Стоянов с тайно гласуване. Проведена е 
процедурата на гласуване, в резултат на което е постъпил протокол с 

отразените резултати. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.3 и ал. 3, 

т.2 от ЗМСМА и чл. 14, ал. 2, във вр. с чл. 9  от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет – Разград, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация Мандат 

2007 – 2011 г., както и Протокол с резултатите от проведена процедура 

с тайно гласуване  на комисията за предсрочно прекратяване 
правомощията на председателя на Общински съвет- Разград- Стоян 

Костадинов Стоянов , Общинският съвет, с 18 гласа „ЗА”, „против” – 

13, „въздържал се” – 1,  

РЕШИ: 

 

 Прекратява предсрочно правомощията на председателя на 

Общински съвет- Разград- Стоян Костадинов Стоянов. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Уважаеми колеги, 

Приключихме с приемането на първа точка от проекта за решение. 

Има думата г-н Стоян Стоянов. 

 

Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ” 

Уважаеми колеги, 

Аз благодаря на тези от вас, които ме подкрепиха и изразиха с 

положителния си вот моето оставане като Председател. За всички онези, 

които гласуваха „против” и искаха моето освобождаване ще ви кажа: Аз 

няма да променя отношението си към вас. Аз ще продължа да работя с вас 

тъй както съм работил и до сега. С вашата съвест вие се оправете. 

Благодаря ви. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Благодарим Ви уважаеми г-н Стоянов.  

Уважаеми колеги, 

По проекта за решение така както приехме преминаваме към 

обсъждане на втора и трета точка от проекта за решение: 

Избор с тайно гласуване за председател на Общински съвет 

Разград. 
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В листата за избор на председател на Общински съвет Разград да 

бъде включен общинския съветник Добрин Станчев Добрев. 

И ще изберем отново комисия, която да произведе избора за избор на 

Председател. 

Първо от вносителите на проекта за решение по тези точки има ли 

допълнения? 

Няма.  

Уважаеми колеги, въпроси. Въпроси няма. Изказвания, становища по 

проекта за решение. Има ли, уважаеми колеги? Д-р Карагьозова. 

 

Д-р Селиме Карагьозова – ПП „ДПС 

Правя предложение г-н Стоян Стоянов да бъде включен също в 

листата за Председател.  

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Прави се предложение – в кандидатската листа за Председател да 

бъде включен общински съветник г-н Стоян Костадинов Стоянов. 

Има ли други изказвания? Други предложения? Има думата г-н 

Христов.  

 

Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 

Правя предложение: в листата за избор на Председател на Общински 

съвет – Разград да бъде включен г-н Стоян Димитров.  

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Предложение за г-н Стоян Димитров. Има думата г-н Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Като благодаря за направеното предложение моля да не бъда 

включен в листата. Правя си самоотвод.  

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Имате думата уважаема госпожо Курдова. 

 

Г-жа Стоянка Курдова – ПП „Атака” 

Аз предлагам госпожа Добринка Монева.  

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 
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Уважаема госпожо Курдова, искрено Ви благодаря за  

предложението. Също си правя самоотвод. Други предложения колеги? 

Няма. Подлагам на гласуване прекратяване на обсъждането и 

предложенията за Председател на Общински съвет. Моля, общинските 

съветници, които са съгласни, моля да го подкрепят с гласуване. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Госпожо Председател, 

След като няма други желаещи за изказване считам, че не е 

необходимо да приемаме решение по всеки въпрос за прекратяване на 

разискванията тъй като те просто са изчерпани.  

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Така, но независимо от това Правилника повелява нека да подложим 

на гласуване .  

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Само и единствено когато има повече желаещи, обаче е направено 

процедурно предложение за прекратяване на разискванията, а просто няма 

съветници, които да желаят.  

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

За да не се оспори. Моля все пак общинските съветници, които са 

съгласни за прекратяване на предложенията, моля да гласуват с ръка. 

 

С 24 гласа „ЗА”, „против” – 3, „въздържали се” – 2. Направеното 

предложение за прекратяване на разискванията и предложенията за 

избор на Председател се приема.  

 

Уважаеми колеги, 

Трябва отново да изберем Комисия, която да произведе избора за 

избор на нов Председател на Общински съвет. 

Има думата г-н Атанасов. 

 

Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

Госпожо Монева, 

Предлагам същата комисия, която организира работата в предишния 

избор да я изберем анблок със същите членове. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 
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Има думата г-н Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

По принцип като споделям предложението на колегата Георги 

Атанасов аз считам, че все пак ние трябва като Общински съвет да 

направим следните гласувания: 

Първо, по броя на членовете на Комисията, след това като определим 

броя да бъдат направени предложения за персоналния състав. Да утвърдим 

персоналния състав и измежду утвърдения персонален състав да изберем 

Председател. Затова считам, че трябва да бъдат направени тези гласувания, 

ако и да търсим икономия и правя формалното предложение броя на 

Комисията да бъде от 5 души и предлагаме в нейния състав да влезе 

съветника Калоян Монев.  

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Уважаеми колеги, ще се съобразя с Председателя на Комисията по 

законност към Общински съвет и въпреки, че има предложение да бъде 

същата комисия нека формално да спазим Правилника. Има предложение 

Комисията за произвеждане на избора за избор на нов Председател на 

Общински съвет да се състои от 5 члена общински съветника. 

Моля, общинските съветници, които потвърждават предложения 

числен състав, моля да го подкрепят с гласуване. 

 

С 20 гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – 3. Направеното 

предложение за петчленен състав на Комисията за произвеждане на 

избора за избор на нов Председател на Общински съвет се приема. 

 

Беше предложен Калоян Монев да влезе в Комисията. Други 

предложения за състав на Комисията. Имате думата. Предложение постъпи 

за общински съветник г-н Пейчо Георгиев. Други предложения. Имате 

думата г-н Добрев. 

 

Г-н Добрин Добрев – ПП „Социалдемократи за Разград” 

Г-н Ивайло Ганев. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Предложение за Ивайло Ганев. Други предложения. Уважаема 

госпожо Курдова. 

 

Г-жа Стоянка Курдова – ПП „Атака” 

Аз предлагам г-н Георги Димитров. 
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Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Предложение за Георги Димитров. Още предложения за пети член. 

 

Г-н Музаффер Мустан – ПП „ДПС” 

Ахмед Ахмедов. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Ахмед Ахмедов. Имате думата уважаеми г-н Обрешков.  

 

Г-н Огнян Обрешков – ПП „ГЕРБ” 

Предлагам д-р Селиме Карагьозова. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Д-р Селиме Карагьозова. Шест предложения досега са постъпили 

за състав на Комисията. 

1. Калоян Монев 

2. Ивайло Ганев 

3. Георги Димитров 

4. Ахмед Ахмедов 

5. д-р Селиме Карагьозова 

6. Пейчо Георгиев 

7. Божинел Христов 

Има ли други предложения? Имате думата уважаема госпожо 

Димитрова. 

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ” 

Предлагам Божинел Христов. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Моля да си направите писмени предложенията, да спазим 

Правилника. Шест предложения имам. Има ли други предложения?  

Уважаеми колеги, тъй като гласувахме числения състав да бъде от 5 

души, всеки един общински съветник от предложените общински 

съветници трябва да направи своят избор за 5 гласувания със „ЗА”. За 5 

общински съветници, които трябва да влязат в състава на Комисията. 

Започвам по реда на предложенията.  
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За Калоян Монев – Моля общинските съветници, които са съгласни 

в състава на Комисията за произвеждане на избора да влезе Калоян Монев, 

моля да гласуват.  

 

С 20 гласа „ЗА”, „против” - 2, „въздържали се” – 8. 

Предложението се приема.  

 

Предложение направено за Ивайло Ганев - Моля общинските 

съветници, които са съгласни с предложението направено от Добрин 

Добрев в състава на Комисията за произвеждане на избора да влезе Ивайло 

Ганев, моля да гласуват.  

 

С 21 гласа „ЗА”, „против” - 1, „въздържали се” – 6. 

Предложението се приема.  

 

Предложение от Иво Димитров за общински съветник Пейчо 

Георгиев. Моля, за гласуване. 

 

С 30 гласа „ЗА”, „против” - няма, „въздържали се” – няма. 

Предложението се приема.  

 

Предложение е направено от Огнян Обрешков за д-р Селиме 
Карагьозова. Моля, общинските съветници които са съгласни с 

включване на д-р Карагьозова в Комисията за произвеждане на избора, 

моля да гласуват. 

 

С 8 гласа „ЗА”, „против” - 2, „въздържали се” – 17. 

Предложението не се приема.  

 

Предложение, което е направено от Музаффер Мустан за Ахмед 

Ахмедов. Моля, общинските съветници които са съгласни за включване на 

Ахмед Ахмедов в Комисията за произвеждане на избора, моля да гласуват. 

 

С 19 гласа „ЗА”, „против” - 1, „въздържали се” – 8. 

Предложението се приема.  

 

Предложение направено от общински съветник Стоянка Курдова за 

Георги Димитров. Моля, общинските съветници които са съгласни за 

включване на Георги Димитров в Комисията за произвеждане на избора, 

моля да гласуват. 

 

С 25 гласа „ЗА”, „против” - няма, „въздържали се” – 5. 

Предложението се приема.  
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Предложение направено от общински съветник Радиана Димитрова 

за Божинел Христов. Моля, общинските съветници които са съгласни за 

включване на Божинел Христов в Комисията за произвеждане на избора, 

моля да гласуват. 

 

С 8 гласа „ЗА”, „против” - 1, „въздържали се” – 19. 

Предложението не се приема.  

 

Г-н Стоянов. 

 

Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ” 

Уважаеми колеги, една препоръка имам към секретаря. Нека да е 

ясно и отчетливо как гласува той.  Във всичкото преброяване досега не съм 

забелязал как гласува секретаря. 

 

Г-н Хами Хамиев – секретар на заседанието на ОбС 

Значи, аз не винаги използвам правото си да гласувам. Имам това 

право.  

 

Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ” 

Разбира се. Казвам го като препоръка. 

 

Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

Госпожо Председател, 

Госпожо Монева, 

Предлагам да поканите колегата Хами Хамиев на масата при Вас ще 

бъде много по – лесно. Ще гласуваме още много с ръка и така ще му бъде 

много по –лесно той да преброява гласовете. Имаме такава практика.  

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Аз също нямам против.  

Колеги, възразявате ли секретаря да заеме тук местото за да може по 

– ясно да преброява. Има ли възражения от състава на Общинския съвет? 

Моля, Ви г-н Хамиев за по – точно преброяване да заемете тук местото. 

Уважаеми колеги, 

С най – много гласове да влязат в състава на Комисията са: 

1. Пейчо Добрев Георгиев – 30 гласа „ЗА” 

2. Георги Димитров – 25 гласа „ЗА” 

3. Ивайло Ганев – 21 гласа „ЗА” 

4. Калоян Монев – 20 гласа „ЗА” 

5. Ахмед Ахмедов – 19 гласа „ЗА” 
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Това е състава на Комисията. Още веднъж подлагам на гласуване 

целият състав на комисията. Моля, общинските съветници, които 

потвърждават този състав на Комисията за произвеждане на избора, моля 

да гласуват. 

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

515 

 

Във връзка с Решение № 514 по Протокол № 29/20.10.2009 г. на 

Общински съвет- Разград относно предсрочно прекратяване на 

пълномощията на председателя на Общински съвет- Разград и на 

основание чл. 24, ал. 1 от ЗМСМА и чл. 9 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет – Разград, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация мандат 

2007-2011 г.,  с 23 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 7, 

Общински съвет- Разград 

РЕШИ: 

 

 Определя Комисия за произвеждане на избор за председател на 

Общински съвет- Разград с тайно гласуване в състав: 

1. Калоян Монев  

2. Ивайло Ганев 

3. Ахмед Ахмедов 

4. Пейчо Георгиев 

5. Георги Димитров 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

Председател на Комисията. Има думата г-н Стоян Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Уважаема госпожо Председател, 

От така утвърдения състав на Комисията предлагам да бъде избран за 

Председател колегата – юрист Калоян Монев. 
 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаеми колеги,  

за Председател на Комисията за произвеждане на избора има предложение 

за Калоян Монев. Други предложения? Огнян Обрешков. Имате думата 

уважаеми г-н Обрешков. 
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 Г-н Огнян Обрешков – ПП „ГЕРБ” 

 Предлагам г-н Пейчо Георгиев за Председател на Комисията. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 Има ли други предложения, уважаеми колеги? Няма. На основание 

Правилника прекратяваме разискванията за Председател на Комисията по 

избора. Две предложения постъпиха за Председател. По реда на 

постъпване на предложенията – Моля общинските съветници, които са 

съгласни за Председател на Комисията за произвеждане на избора да бъде 

Калоян Монев, моля да гласуват. 

 

 С 20 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 14.  

 

 Нека да подложа на гласуване и другото предложение. 

Предложението за Председател за Пейчо Георгиев. Моля общинските 

съветници, които са съгласни за Председател на Комисията за 

произвеждане на избора да бъде Пейчо Георгиев, моля да гласуват. 

 

С 10 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 14.  

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

516 

 

Във връзка с Решение № 515 по Протокол № 29 /20.10.2009 г. на 

Общински съвет Разград,  с 20 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали 

се” – 14, Общински съвет- Разград 

 

РЕШИ: 

 

Определя Калоян Монев за председател на комисията за 

произвеждане на избор за председател на Общински съвет- Разград с 
тайно гласуване. 

 

Председател на Комисията за произвеждане на избора – Калоян 

Монев. С 20 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 14.  

Уважаеми г-н Председател на Комисията, 

имате думата. 
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Г-н Калоян Монев - Председател на Комисията за произвеждане на 

избора 

Ще Ви помоля за 5 минути за събиране на Комисията за уточняване 

на проекта за процедурни правила за произвеждане на избора. 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаеми колеги, 

5 минути почивка. Моля, състава на комисията да остане в залата за 

уточняване на процедурните правила. 

 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

Г-жа Добринка Монева – общински съветник от ПП „ БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 Времето определено за почивка приключи колеги.  

Моля, всички колеги общински съветници да влязат в залата. 

 Давам думата на Председателя на комисията за провеждане на 

избора за процедурните правила, които се предлагат от името на 

комисията. 

 

Г-н Калоян Монев- Председател на Комисията за произвеждане на 

избора 

 Уважаеми колеги, общински съветници, 

След съвещание комисията за провеждане на избор за Председател 

на Общински съвет Разград- Мандат 2007- 2011 година, предлага 

използването на същата процедура по гласуване, каквато беше и 

предходната. Като избора задължително е таен, съгласно чл. 24, ал.1, 

изречение второ от ЗМСМА и чл.9, ал.1 от Правилника за организацията и 

дейността та Общински съвет- Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация Мандат 2007- 2011 

година. Право да гласуват имат всички действащи общински съветници, 

положили клетва за встъпване в длъжност. При регистрация всеки 

общински съветник ще получи бюлетини с имената на кандидатите и не 

прозрачен плик, в който да упражни вота си. Всяка бюлетина ще бъде 

подпечатана на гърба с печата на Общински съвет Разград. Гласуването се 

извършва самостоятелно в отделно помещение с непрозрачни стени, 

гарантиращи тайната на вота. След поставяне на бюлетината в 

непрозрачния плик общинския съветник пуска плика в урната, която ще се 

намира пред залата за гласуване. След изтичане на времето за провеждане 

на избора, председателя на комисията обявява края на гласуването, отваря 

урната и организира преброяването на гласовете. Празни пликове или 

такива с повече от една бюлетина се смятат за недействителен вот и не се 
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отчитат при преброяването. Намерени в плика бюлетини не по образец или 

без печат на Общински съвет Разград се считат за недействителни. Една 

валидна бюлетина отразява един глас. За провеждане и резултата от избора 

се съставя Протокол.  

За избран за Председател на Общински съвет Разград се счита онзи 

кандидат, който получи гласовете на 17 или повече общински съветници.  

До комисията постъпи предложение от члена и Пейчо Добрев 

Георгиев за втори вид бюлетина, а именно обща интегрална бюлетина с 

отразяване на имената на двамата кандидати един под друг с кутийка 

отпред, където всеки общински съветник с химикал да отрази вота си за 

кого гласува. Моля, за решението на Общинския съвет кой вид гласуване 

ще се приложи. Благодаря. 

 

 Г-жа Добринка Монева- общински съветник от ПП „БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря Ви, г-н Председател. 

 Уважаеми колеги, 

 Подлагам на гласуване двата варианта, които се предлагат за 

гласуване. 

Първи вариант- самостоятелни бюлетини за двамата кандидати за 

Председател на Общински съвет. Бюлетина Добрин Станчев Добрев, 

бюлетина Стоян Костадинов Стоянов. 

 Моля, общинските съветници, които са съгласни с този вариант на 

процедурните правила за гласуване, моля да го потвърдят с гласуване. 

 

С 19 гласа „ЗА”, „против” – 9, „въздържал се” – 1. 

Предложението се приема. 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Двама-  „въздържали се”. 

 

Г-н Хами Хамиев- общински съветник от ПП „ДПС” - секретар на 

заседанието на ОбС 

Не можах да видя втория. 

 

 Г-жа Добринка Монева- общински съветник от ПП „БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 Моля, има оспорване на гласуването. Моля да повторим гласуването. 

Моля, общинските съветници, които са съгласни с този вариант- 

самостоятелни бюлетини, моля да гласуват.   

С 19 гласа „ЗА”, „против” – 9, „въздържали се” – 2. 

Предложението се приема. 
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 И втори вариант, който се предлага. 

 Моля, общинските съветници, които са съгласни за интегрална 

бюлетина да подкрепят с гласуване. 

 

С 13 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 17. 

Предложението не се приема. 

 

 Г-жа Добринка Монева- общински съветник от ПП „БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 

С 19 гласа „ЗА”, „против” – 9, „въздържали се” – 2 се приема 

първи вариант от общинските съветници. 

 

Моля, комисията да определи времето, което Звеното по чл.29 „а” 

може да подготви бюлетините и времето за гласуване. 

 

Г-н Калоян Монев- Председател на Комисията за произвеждане на 

избора 

 Г-жо Председателстващ във връзка с техническото подготвяне на 

избора, предлагам същия да започне в 18.40 ч. 

 

 Г-жа Добринка Монева- общински съветник от ПП „БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаеми колеги, 

18.40 ч. начало на гласуване, край на гласуването 19.00 ч. 

 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА СЛЕД ПРОВЕДЕНИЯ ИЗБОР 

 

 Г-жа Добринка Монева- общински съветник от ПП „БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 Моля, Председателя на комисията за произвеждане на избора. Имате 

думата г-н Монев. 

 

Г-н Калоян Монев- Председател на Комисията за произвеждане на 

избора 

 Уважаеми колеги, общински съветници, 

 Зачитам ви Протокол за проведен избор на Председател на 

Общински съвет Разград на извънредна сесия проведена на 20.10.2009 г. 

 Избраната от общинските съветници комисия за Избора с 

Председател Калоян Руменов Монев и членове- Ивайло Димитров Ганев, 

Ахмед Исмаилов Ахмедов, Георги Димитров Георгиев и Пейчо Добрев 

Георгиев, подготви  и проведе таен избор в съответствие с изискванията на 

чл.24 и следващия от ЗМСМА и чл.9 от Правилника за организацията и 
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дейността на Общински съвет- Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация Мандат 2007- 2011 

година за Председател на Общинския съвет. Комисията в пълен състав 

провери урната и след като се увери, че е празна я запечата. Установи, че 

има достатъчен брой пликове и бюлетини за номинираните кандидати - по 

33 броя за всяка кандидатура плюс по 2 резерви. Прегледа помещението за 

гласуване и след като се увери, че има всички предпоставки за провеждане 

на редовен таен избор го обяви за открит. Изборът протече нормално и без 

нарушения. След обявяване приключване на избора от Председателя на 

комисията, същата се оттегли и в присъствието на всички членове на 

комисията отвори урната извади съдържащите се в нея пликове и 

констатира следното: 

 Брой гласували по списък 32 общински съветници. 

 Намерени пликове в урната 34. 

 Действителни 32 броя бюлетини се разпределят както следва: 

 -  За кандидат Добрин Станчев Добрев- 19 действителни гласа. 

 - За кандидат Стоян Костадинов Стоянов- 13 действителни 

гласа. 

 Намерени недействителни бюлетини и празни пликове  две. 

 

РЕШЕНИЕ: 

 

 Комисията обявява в съответствие с изискванията на чл.24 от 

ЗМСМА и чл.9, ал.2 от Правилника за организацията и дейността на 

Общински съвет- Разград, неговите комисии и взаимодействието му с 
общинската администрация Мандат 2007- 2011 година за избран 

Председател на Общински съвет Разград, с 19 действителни гласа 

общинския съветник Добрин Станчев Добрев. 

 Следват подписите на Председателя и членовете на комисията като 

общинския съветник Пейчо Добрев Георгиев се е подписал с особено 

мнение. Благодаря Ви. 

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 517 

 

На основание резултатите от избора, проведен по реда на чл. 24 

от ЗМСМА, и чл.9 ал.2 от Правилника за организацията и дейността 

на Общински съвет- Разград, неговите комисии и взаимодействието 

му с общинската администрация Мандат 2007- 2011 година 

установени в протокол на Комисията  за произвеждане на избора, 

Общински съвет Разград, с 19 гласа “ЗА”, 
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Р  Е  Ш  И  : 

 

Избира за председател на Общински съвет Разград за мандат 

2007-2011 година  г-н  Добрин Станчев Добрев. 

 

 Г-жа Добринка Монева- общински съветник от ПП „БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 Благодаря на комисията. 

 Уважаеми колеги, 

 Аз съм временно председателстващ, отстъпвам стола да 

председателства Общинския съвет новоизбрания Председател. Да. 

 /реплики се чуват в залата/ 

 

 Г-н Огнян Обрешков- ПП „ГЕРБ” 

 Извинявам се. 

 Ако може да предложа да направим наново избора, понеже има 

повече бюлетини установени в урната. 

 /реплики се чуват в залата/ 

 и за мен това буди съмнение в самия избор. 

 

 Г-жа Добринка Монева- общински съветник от ПП „БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 Уважаеми колеги, 

 За пръв път чувам от вас. Не беше докладвано от Председателя, че 

има повече бюлетини, повече пликове, да. 

 

 Г-н Огнян Обрешков- ПП „ГЕРБ” 

 Повече пликове има- 34. 

 

 Г-жа Добринка Монева- общински съветник от ПП „БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 Моля. Има думата Председателя. 

 

Г-н Калоян Монев- Председател на Комисията за произвеждане на 

избора 

 Уважаема госпожо председателстващ, 

 Действително намерените пликове в урната бяха повече от 

раздадените на общинските съветници. Но съгласно приетите Процедурни 

правила за провеждане на избора, празни пликове означават, не се зачита 

никакъв глас в тях. Така, че няма никаква пречка законна, избора да бъде 

редовен. Благодаря Ви. 
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 Г-жа Добринка Монева- общински съветник от ПП „БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 Г-н Обрешков. 

 

 Г-н Огнян Обрешков- ПП „ГЕРБ” 

 Добре. Аз да попитам Председателя на комисията: Той как си 

обяснява попадането на два празни плика вътре? 

 

Г-н Калоян Монев- Председател на Комисията за произвеждане на 

избора 

 Веднага обяснявам на г-н Обрешков, че се касае за 

недобросъвестност на някой общински съветник. Благодаря. 

 /реплики/ 

 

 Г-н Огнян Обрешков- ПП „ГЕРБ” 

 Значи. По същата логика може да се усъмним в …../на записа не се 

разбира думата / гласуване към Вас. 

 

 Г-н Георги Атанасов- ПП „Социалдемократи в Разград” 

 Г-жо председателстващ, 

 Влизаме в лични разговори. 

 

 Г-жа Добринка Монева- общински съветник от ПП „БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 Моля. 

 Уважаеми колеги, 

 Да г-н Атанасов. 

 

 Г-н Георги Атанасов- ПП „Социалдемократи в Разград” 

 Моля Ви да спазвате Правилника и да давате думата за изказване. 

 

 Г-жа Добринка Монева- общински съветник от ПП „БСП” 

председателстващ заседанието на ОбС 

 Да. Разбира се, че го спазвам. 

 Предоставям думата след като комисията е обявила новият 

Председател, избраният Председател да продължи по следващите точки от 

Дневния ред, заседанието на Общинският съвет. 

 Уважаеми колеги, 

 Благодаря ви досега за изразеното доверие да водя заседанието. 

 

 Г-н Добрин Добрев- Председател на ОбС 
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 Колеги, първо искам да благодаря за гласуваното ми доверие и пред 

обществеността и всички вас да подчертая, че ще работя за просперитета 

на Разград и разградска Община. 

 Благодаря Ви, още един път. 

 Продължаваме с нашата работа. 

 Ще помоля ръководителите на групи за кратка консултация. Може 

би не повече от няколко минути във фоайето на залата. 

 Да давам думата на г-н Стоян Стоянов. 

 

 Г-н Стоян Стоянов- ПП „ГЕРБ” 

 Уважаеми колеги, 

 Аз искам да поздравя новоизбраният Председател на Общински 

съвет Разград г-н Добрев. Искам да му пожелая ползотворна и успешна 

работа. Всеки Общински съвет си има Председател, който заслужава. 

 Ползотворна работа на всички. 

 

 Г-н Добрин Добрев- Председател на ОбС 

 Благодаря на г-н Стоянов. 

  

 Г-н Калоян Монев- ПП „БСП” 

 Г-н Председател, 

 Да считаме ли, че сме в почивка в момента? 

 /реплика/ 

 

 Г-н Добрин Добрев- Председател на ОбС 

Не, не. Става въпрос, че помолих само Ръководителите на групи, без 

да съм дал почивка. 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

 Г-н Председател, 

 Може ли нещо да попитам. Означава ли към независимите, като не са 

на групи? 

 

 Г-н Добрин Добрев- Председател на ОбС 

 Да. Заповядай. 

  

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

 Г-н Добрин Добрев- Председател на ОбС 

 Оттук нататък нашата работа ще продължи като гласуването ще се 

осъществява чрез вдигане на ръка и съответно Секретаря ще обявява 

резултатите. Имаме шест докладни записки, които са постъпили, които 

касаят промяна на членовете на съответно групи и избирането на нови 
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Председатели. Току-що помолих Ръководителите на политически групи, 

ние направихме кратки консултации и продължаваме по работа по реда, по 

който са постъпили съответните докладни записки. 

 

 Преминавам към разглеждането на първата докладна записка. 

 

СТАТИЯ 3  

 

 Докладна записка от общинските съветници Ахмед Исмаилов 

Ахмедов, Георги Маринов Атанасов, Джемиле Мехмедова Махмудова, 

Добрин Станчев Добрев, Добринка Иванова Монева, Иво Бориславов 

Илиев, Камен Димитров Воденичаров, Калоян Руменов Монев, Миле 

Димитров Милев, Музаффер Мустан Хамид, Неждет Мехмедов Хасанов, 

Рабиха Рахми Хаджийонуз, Стоян Димитров Ненчев, Симеон Асенов 

Захариев, Станка Владова Ангелова, Хами Ибрахимов Хамиев, Янка 

Трифонова Георгиева 

Относно: Избор на председател на ПК по европейска интеграция 

и международно сътрудничество за мандат 2007- 2011 г. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Давам думата на вносителите, ако имат някакви предложения по 

изменение на докладната записка. 

Ако няма, преминаваме към обсъждане. Да. 

Г-н Обрешков, имате думата. 

 

Г-н Огнян Обрешков- ПП „ГЕРБ” 

Благодаря. 

Аз като Председател и пряко касаещ нали моето име в докладната 

записка, искам да попитам, примерно г-н Ахмед Исмаилов Ахмедов:  

Какво против има моето председателство до момента и понеже досега 

комисията нито един път не се е събирала, с какво не съм си изпълнил 

задълженията до този момент? Имате ли някакви мотиви по принцип? 

/реплики в залата/ 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Че докладната записка е направена на основание чл.27. Ако искате 

ще ви го зачета, където е и чл.28, където точно и конкретно Общинския 

съвет е взел следното Решение: Общинският съвет може да извършва 

промени във вида, броя и състава на постоянните комисии. 

 

Г-жа Радиана Димитрова- ПП „ГЕРБ” 

Г-н Председател, 
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Започвате с нарушение на Правилника. Има конкретно питане към 

общински съветник Ахмед Ахмедов, който е вносител. 

 

Г-н Ахмед Ахмедов- ПП „ДПС” 

Аз... 

/реплики в залата/ 

 

Г-жа Радиана Димитрова- ПП „ГЕРБ” 

Да отговорете  точно така – „Тъй съм решил”, но дайте отговор. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Давам думата на… 

 

Г-н Ахмед Ахмедов- ПП „ДПС” 

Аз имам право да не отговоря. Разбира се. 

 

Г-н Огнян Обрешков- ПП „ГЕРБ” 

Добре. Още един въпрос, ако може: С какво примерно г-н Ивайло 

Димитров Ганев, защо него избирате? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

 

Г-н Огнян Обрешков- ПП „ГЕРБ” 

Защо него предлагате? С какво, така да се каже е по- добър от мен? 

 

Г-н Калоян Монев- ПП „БСП” 

Г-н Председател. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Имате думата. 

 

Г-н Калоян Монев- ПП „БСП” 

Аз също имам същият въпрос към господина, който е номиниран за 

Председател на комисията. Нека той да каже в кратце с какво се занимава 

и защо би бил полезен като Председател на тази комисия? Благодаря. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

 

Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи” 

/ не говори на микрофон/ 
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Ама не може да задавате така въпроси на  общински съветник. 

Въпроси се задават само към вносителя. И не може да се задавате така на 

посоки. Единствено от вносителя може. Не стига, че не можете да си 

изпълнявате функциите като Председател на изборната комисия. 

 

Г-н Калоян Монев- ПП „БСП” 

Процедура моля. 

Г-н Председател да въведете ред в залата. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Имаше зададен въпрос към г-н Ганев и мисля, че е съвсем уместно, 

той ако желае да отговори. 

 

Г-н Ивайло Ганев- ПП „Зелена България” 

Да. Благодаря г-н Председател, 

От 2005 година насам се занимавам само с разписване и реализация 

на проектопредложения, финансирани от структурните и пред 

присъединителните финансови инструменти . 

Благодаря. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Г-н Иво Димитров, имате думата. 

 

Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Г-н Председател, 

Много остро възразявам срещу воденето от Вас заседание. Би 

трябвало след като приемате Вашата номинация за избор да сте прочели 

поне Правилника и да знаете, че не може по такъв начин да се води и да 

давате, макар и на колеги от тая страна правото да задават въпроси към 

общински съветници, а не към вносителите. 

Моля, Ви да има малко ред и спазвайте поне в началото, така 

проформа Правилника, както е приет. 

Благодаря Ви. 

 

Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

Реплика. Г-н Председател. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Да. Г-н Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 
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Във връзка с изказаното становище от уважаемия колега Иво 

Димитров, аз моля, той да се съобрази с това, че предложението е 

направено от голям брой общински съветници, може и да греша 15, 16, 17 

или 18. Така, че това е колективна воля и не може да се поставят 

персонални въпроси към отделни съветници. Просто въпроса е недопустим 

за изразяване на колективната воля. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-н Димитров. 

 

Г-н Огнян Обрешков- ПП „ГЕРБ” 

Не. Реплика към г-н Димитров. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Да. 

 

Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

Реплика, на реплика. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

На реплика, реплика. Значи отпада. Имате ли, други въпроси? 

 

Г-н Георги Димитров- ПП „АТАКА” 

Аз искам да попитам: Защо когато преди една година и половина 

избирахме комисиите, защо тогава никой не попита този защо го избират, 

оня защо го избират? 

 

Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Някой от вносителите да отговори. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря. Заповядайте, колеги. Колежката. 

 

Г-жа Радиана Димитрова- ПП „ГЕРБ” 

Моят въпрос е насочен към всички вносители, персонално ще го 

задам към г-н Стоян Димитров, тъй като го уважавам много като юрист: 

Как трябва да бъде структурирана, той е вносител, нали така подписал се е, 

значи е вносител: Как трябва да бъде структурирана една докладна 

записка? Трябва ли да има по- конкретно мотивна част? И много Ви моля 

да ми зачетете мотивите? – защото, да, Правилника разрешава. Но всяка 

една промяна трябва да е свързана с мотив, предпоставка, причина. Моля, 
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да дадете отговор на общинските съветници: Какъв е мотива в настоящата 

докладна записка? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Да, г-н Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

Макар, че формално по Правилник и по Закон не дължа отговор, но 

тъй като се постави юридически въпрос ще изразя съвсем кратко 

становище. Решенията, които касаят вътрешната организация на 

Общинския съвет не са административни актове по смисъла на 

Административно процесуалния кодекс. Затова и задълженията на АПК, 

които действително поставят изисквания всеки административен акт да 

има съответните реквизити и структури, за които се споменава сега в 

поставения въпрос, в конкретният случай нямат юридическа стойност. 

Право на Общинският съвет е във всички случаи и по всяко време да 

приема такива решения и добавям само това, че те не подлежат и на 

предвидения в АПК контрол, примерно пред Административен съд, тъй 

като са вътрешно организационни актове. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Има ли, други желаещи за въпроси? Г-н Димитров, 

заповядайте. 

 

Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Уважаеми, г-н Добрев, 

Имаше зададен въпрос към вносителите. Моля, да отговорите. От 

колегата Георги Димитров. Не чухме отговор от вносителите. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Никой не пожела да вземе думата. Това означава, че… 

 

Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Се срамуват от отговора. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Моля. 

 

Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Се срамуват от отговора. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Не че се срамуват от отговора. Всеки от общинските съветници, ако 

желае отговоря, ако не желае, не отговаря. Правилника мисля, че не 

забранява. 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

За пръв път. 

 

Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Искам да кажа, че за пръв път Общинския съвет, общински 

съветници, вносители отказват да отговарят на въпросите на общински 

съветници. Това е прецедент, който явно ще бъде стил на работа на новия 

Общински съвет с новия Председател и новите Председатели на комисии. 

Благодаря Ви. 

 

Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

Процедура, г-н Председател. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Да. 

 

Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

Аз Ви моля, да не позволявате на един общински съветник да взима 

думата повече от един път по даден въпрос и стриктно да спазвате 

възможните форми на участие на всеки един съветник. Изказване, реплика 

и чак на края на заседанието, ако се чувства нещо лично засегнат, 

обяснение във връзка с това заседание. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Г-н Христов имате думата. За въпрос ли? 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Да. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Или за изказване. 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Не въпрос. Искам да попитам г-н Ганев, като така кандидат за 

Председател на ПК по европейска интеграция и международно 
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сътрудничество за мандат 2007- 2011 г.: В качеството си, ако го изберем за 

Председател, какво би направил Разград да се интегрира, така в Европа и 

какво би направил за Международното сътрудничество? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Ганев, имате думата. 

 

Г-н Ивайло Ганев- ПП „Зелена България” 

Ще отговоря на г-н Христов: Същото каквото е правил и предишния 

Председател на комисията по Евроинтеграция. Нищо по различно. Има си 

права и задължения на Председателя на комисията. Ще следвам 

Правилника. Благодаря. 

/реплики в залата/ 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Христов, въпрос ли е? 

 

Г-н Божинел Христов- независим общински съветник 

Трябва все пак да кажа дали съм доволен или не съм доволен. 

/реплики в залата/ 

Значи, аз не съм доволен. 

/реплики в залата/ 

Ако обичате, колеги. Аз по принцип не съм доволен и тогава от 

отговора и по принцип от така направения отговор не виждам защо трябва 

да сменяме Председателя като ще прави това, което е правил и стария. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Колеги, има ли други желаещи за въпроси? След като няма, 

преминаваме към обсъждане и предложения. Имате думата. Няма. Има ли, 

не виждам? А, г-н Георгиев, заповядайте. 

 

Г-н Пейчо Георгиев- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Уважаеми колеги, 

Това е някакво безумие на което присъствам тука. Не, че не съм 

присъствал на други безумни решения, които е вземал този Общински 

съвет. Но, аз в самото начало, ако внимателно сте ме слушали, изразих 

мнение избързвайки тези докладни записки, избързвайки малко с 

изказването си, но казах, не че нашият Общински съвет не се нуждае от 

промени, нали всичко тече, всичко се променя, ние първо не сме 

съвършените Председатели на комисии и общински съветници, всичко 

търпи промяна. Но аз предложих, нали вносителите да си оттеглят 
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докладните. Нека тези докладни да минат по каналния ред, по процедурата, 

по която Общинския съвет е работил и работи. Сега тука виждам някаква 

нова процедура. Внасят се докладни, първо на извънредно заседание, второ 

докладни, които не са минали през комисиите, най- малкото през 

комисията по законност. Второ предложенията са направени без никакви 

мотиви, без да са обсъждани. Защо се прави, как се прави? Нали всяка 

промяна трябва да преследва по- добро качество на нашата работа. 

Убедени ли сме ние, че тази промяна в тази докладна записка ще води до 

по- добро качество на нашата работа? Аз лично не съм убеден, не съм 

убеден. Моите уважения към Ивайло Ганев, нали той казва, че се е 

занимавал с проекти, с европейски проекти, няма лошо. Той не е 

единственият, който се занимава в този град с това, много хора се 

занимават. Самия му отговор, който чухме ме кара де се съмнявам. Той 

каза: Аз ще върша същото, което е вършил стария Председател. Защо се 

прави това? Нали сега в тази връзка ми се ще да направя един извод: В 

началото подозирах, че дали има ново кметско мнозинство излиза, че това 

кметско мнозинство вече е формирано. Процесът на формиране, на това 

мнозинство е приключил. И сега пред нас нали се демонстрират мускули, 

нали ще почваме да прави смени т. е. „вся власть советом  ”, цялата власт в 

нас. Нарушава се крехкият баланс, който беше постигнат в този Общински 

съвет и спрямо кметска администрация. Помислете разумно, помислете 

трезво. Казах, че днес просто разума отсъства от нашата сесия, от нашето 

заседание. Това е поредното безумие, на което присъствам и от което се 

срамувам. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Колеги, има ли други желаещи за изказване? Ако няма, аз правя 

предложение за промяна на решението от диспозитива като: 

1. Освобождава Огнян Досев Обрешков като Председател на ПК 

по европейска интеграция и международно сътрудничество за мандат 

2007- 2011 г. 

2. Избира за председател на ПК по европейска интеграция и 

международно сътрудничество за мандат 2007-2011 г. общинския 

съветник ИВАЙЛО ДИМИТРОВ ГАНЕВ. 

 

И втора съответно става трета. 

 

 3. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Ще подложа на гласуване съответно това мое предложение.  



 62 

Моля, който е съгласен с така предложения текст за промяна в 

докладната записка да гласува. 

 

Със 17 гласа „ЗА”, „против” – 10, „въздържали се” – 3. Точките 
1., 2. и 3. се приемат в този вид. 

 

Г-н Калоян Монев- ПП „БСП” 

Процедура г-н Председател. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Да. 

  

Г-н Калоян Монев- ПП „БСП” 

Процедура. Ще Ви помоля за пореден път за Вас и за Секретаря на 

заседанието, ако няма да гласувате да обявявате това нещо, защото така не 

става ясно Вашия глас. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

А, да. Благодаря. Благодаря ви за напомнянето. Преминаваме… Има 

ли други предложения, колеги? Преминаваме към… 

/реплики в залата/ 

Не, не, прав е г-н Монев. Преминаваме към обсъждането.  

Предлагам обсъждането на решението да се извърши по точки. 

Подлагам на гласуване т.1. 

 

 1. Освобождава Огнян Досев Обрешков като Председател на ПК 

по европейска интеграция и международно сътрудничество за мандат 

2007- 2011 г. 

  

 Моля, който е съгласен с това предложение, моля да гласува. 

 Добре ще помоля отново да повторим гласуването. 

 

 Със 17 гласа „ЗА”, „против” – 10, „въздържал се” – 1. Точка 

първа се приема. 

 

Преминавам към втора точка. 

2. Избира за председател на ПК по европейска интеграция и 

международно сътрудничество за мандат 2007-2011 г. общинския 

съветник ИВАЙЛО ДИМИТРОВ ГАНЕВ. 

 

Моля, който е съгласен с това предложение да гласува. 
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С 18 гласа „ЗА”, „против” – 10, „въздържали се” – 2. Точка втора 

се приема. 

 

Подлагам на гласуване цялата докладна записка. 

Моля, който е съгласен с направените изменения и текста на 

докладната записка да гласува. 

 

С 16 гласа „ЗА”, „против” – 9, „въздържал се” – 1.  

 

/реплики в залата/ 

 

Г-н Хами Хамиев- дежурен Секретар 

Вторият, кой е? 

 

Г-жа Радиана Димитрова- ПП „ГЕРБ” 

Оспорвам гласовете, значи по бавно. 

 

Г-н Хами Хамиев- дежурен Секретар 

Който мога да видя, г-н Председател, наистина. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Да, г-н Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

Явно е, че тук се е получило някакво объркване и неяснота при 

провеждането на това гласуване. Затова, аз правя формалното 

предложение за повтаряне на гласуването. 

/реплики в залата/ 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Ще помоля тогава, който е съгласен с цялостният текст на 

докладната записка с направените изменения в проекта за решение моля да 

гласува. 

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 518 

 

 С Решение № 34,  по Протокол № 2 от 27.11.2007 г. на Общински 

съвет Разград е избран състав на ПК по европейска интеграция и 

международно сътрудничество за мандат 2007-2011 г. и с Решение № 

418 по Протокол № 27 от 28.07.2009 г. на Общински съвет Разград е 
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направена промяна в състава на ПК и за председател на ПК по 

европейска интеграция и международно сътрудничество за мандат 

2007-2011 г. е избран Огнян Досев Обрешков. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.1 и чл. 48, 

ал. 1 от ЗМСМА и чл. 27 и чл. 28, ал. 2  от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет – Разград, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация Мандат 

2007 – 2011 г.,  Общински съвет Разград, със 17 гласа, „ЗА”, против”- 9, 

„въздържали се”- 2, 

Р Е Ш И: 

 

1. Освобождава Огнян Досев Обрешков като Председател на ПК 

по европейска интеграция и международно сътрудничество за мандат 

2007- 2011 г. 

2. Избира за председател на ПК по европейска интеграция и 

международно сътрудничество за мандат 2007-2011 г. общинския 

съветник ИВАЙЛО ДИМИТРОВ ГАНЕВ. 

 3. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

 Г-жа Селиме Карагьозова- ПП „ДПС” 

 Процедура, г-н Председател. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Да госпожо Карагьозова. 

 

 Г-жа Селиме Карагьозова- ПП „ДПС” 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми колеги, 

 Имам процедурно предложение във връзка с това, че всичките 

докладни записки са еднотипни и решенията също. Моля, да ги гласуваме 

анблок, резултата няма да се промени. Мисля, че няма никакъв проблем в 

това нещо. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Всяка една докладна записка касае отделна комисия. Имаме 

съответно за избиране на Председател. Имаме избиране на Председател, 

имаме избиране на членове на комисия, в някои освобождаване. 

 /реплики в залата/ 

 Аз ще предложа, все таки има процедурно предложение ще подложа 

на гласуване. Има ли други? 
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 Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

 Във връзка с гласуването: 

 Г-н Председател, 

 Всяка докладна записка и проект са специфични. Има проекти за 

едни решения, за други. Така, че… 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Именно точно за това. 

 

 Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

… следва да се движим по определения ред. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Но има все таки предложение, процедурно предложение. Аз съм 

длъжен да го поставя на гласуване. Мисля, че не може тъй като всяка  една 

докладна записка касае отделна комисия. В някои имаме промяна в 

членовете на комисиите, в някои нямаме промяна на членовете на 

комисиите. Примерно в момента, аз като Председател също трябва да 

предложа съответно и освобождаването ми от комисията, която се 

разглежда тук. 

Така, че предлагам, който е съгласен с предложението на г-жа 

Карагьозова, да се гласуват всички докладни записки анблок да гласува. 

 

С 10 гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържали се” – 15. 

Предложението не се приема. 

 СТАТИЯ 4 

 

 Докладна записка от общинските съветници-Ахмед Исмаилов 

Ахмедов, Георги Маринов Атанасов, Джемиле Мехмедова Махмудова, 

Добрин Станчев Добрев, Добринка Иванова Монева, Иво Бориславов 

Илиев, Камен Димитров Воденичаров, Калоян Руменов Монев, Музаффер 

Мустан Хамид, Неждет Мехмедов Хасанов, Рабиха Рахми Хаджийонуз, 

Стоян Димитров Ненчев, Симеон Асенов Захариев, Станка Владова 

Ангелова, Хами Ибрахимов Хамиев, Янка Трифонова Георгиева 

Относно: Промяна в състава на ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика за мандат 2007-2011 г. и избор на председател 

на  ПК по бюджет, финанси и икономическа политика за мандат 2007-

2011 г. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

И съответно правя предложение в решението в диспозитива като: 
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1. Освобождава Добрин Станчев Добрев като член и  

Председател на ПК по бюджет, финанси и икономическа политика за 

мандат 2007- 2011 г. 

2. Избира за председател на ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика за мандат 2007-2011 г. общинския съветник 

СТАНКА ВЛАДОВА АНГЕЛОВА. 

 3.   Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 Имате думата за въпроси. Ако няма въпроси, преминаваме към 

съответно разискване и предложения по докладната записка. 

 Г-н Димитров, заповядайте. 

 

Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

За процедура, г-н Председател, 

Понеже  нямаше въпроси и тук вече е възможно и допустимо, ако 

няма предложения за изменение в диспозитивната част на Решението да 

гласуваме анблок. И правя независимо, че не е приключила процедурата по 

обсъждането и дебатите да гласуваме след това процедурно анблок. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Добре. Благодаря Ви. Други предложения? Няма. Подлагам на 

гласуване предложението на г-н Стоян Димитров, което касае: 

Гласуване решението на докладната записка анблок. 

 Ние можем да преминем към гласуване цялостно докладната 

записка. 

 /реплики в залата/ 

 Да. Преминаваме към цялостно гласуване на докладната записка. 

 Моля, който е съгласен с така предложения текст моля …. І 

прекъсват го /Да. 

 

Г-н Пейчо Георгиев- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Извинявайте. 

 Мисля, че приключихме въпросите. Обсъждания няма ли да има?  

 /реплика/ 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Аз казах. Поканих ви г-н Георгиев. 
 

Г-н Пейчо Георгиев- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 
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 Не. Само, извинявайте останах с убеждението, че приключихме само 

с въпросите и г-н Димитров направи предложението и Вие плавно 

преминахте към гласуване.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Аз попитах: Има ли други въпроси? Никой не вдигна ръка. 

 

 /Радиана Димитрова и Иво Димитров в един глас- ВЪПРОСИ/ 

 

Г-н Пейчо Георгиев- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Да правилно. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 И предложения съответно. И г-н Димитров направи предложение. 
 

Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Ама, след въпросите има процедура по обсъждане и правене на 

предложения г-н Председател. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Ами именно, г-н Димитров направи предложение. Аз попитах още 

един път има ли някой думата, има ли някои който да вземе желание по 

предложение по докладната записка.  
 

Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Е преди секунди казахте, че въпроси сте казали, а сега предложение. 
 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Добре. Г-н Георгиев. 
 

Г-н Пейчо Георгиев- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Добре. 
 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Хайде. Няма да… 

 

Г-н Пейчо Георгиев- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Да. Извинявайте, но наистина г-н Димитров по процедурата направи 

предложение и този момент го прескочихме. 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Имате думата. 

 

Г-н Пейчо Георгиев- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Ами. Аз искам да взема отношение по направеното предложение и 

ще кажа, че от целия цирк, който се разиграва в момента, това е 

единственото  разумно предложение. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Има ли други желаещи да вземат думата по тази докладна записка и 

да направят предложение по текста? 

Ще считам, че няма. И подлагам на гласуване докладната записка. 

Моля, който е съгласен с така предложения текст по докладната 

записка касаещ: 

1. Освобождаването на Добрин Станчев Добрев като член и  

Председател на ПК по бюджет, финанси и икономическа политика за 

мандат 2007- 2011 г. 

2. Избор за председател на ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика за мандат 2007-2011 г. общинския съветник 

СТАНКА ВЛАДОВА АНГЕЛОВА. 

 3.   Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 моля, който е съгласен да гласува. 

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 519 

 

С Решение № 7,  по Протокол № 2 от 27.11.2007 г. на Общински 

съвет Разград е избран състав на ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика за мандат 2007-2011 г. и с Решение № 8 по 

Протокол № 2 от 27.11.2007 г. на Общински съвет Разград за 

председател на ПК по бюджет, финанси и икономическа политика за 

мандат 2007-2011 г. е избран Добрин Станчев Добрев. 

С Решение № 517 по Протокол № 29/20.10.2009 г. на Общински 

съвет- Разград, за председател на Общински съвет- Разград е избран 

общинския съветник Добрин Станчев Добрев. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.1 и чл.48, 

ал.1 от ЗМСМА и чл.27 и чл. 28, ал. 2 от Правилника за организацията 
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и дейността на Общински съвет- Разград, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация Мандат 2007- 2011 

г., Общински съвет Разград, с 32 гласа „ЗА”, „против”- няма, 

„въздържали се”- няма, 

Р Е Ш И: 

 

1. Освобождава Добрин Станчев Добрев като член и  

Председател на ПК по бюджет, финанси и икономическа политика за 

мандат 2007- 2011 г. 

2. Избира за председател на ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика за мандат 2007-2011 г. общинския съветник 

СТАНКА ВЛАДОВА АНГЕЛОВА. 

 3.   Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

СТАТИЯ 5 

 

 Докладна записка от Ахмед Исмаилов Ахмедов, Георги Маринов 

Атанасов, Джемиле Мехмедова Махмудова, Добрин Станчев Добрев, 

Добринка Иванова Монева, Иво Бориславов Илиев, Камен Димитров 

Воденичаров, Калоян Руменов Монев, Миле Димитров Милев, Музаффер 

Мустан Хамид, Неждет Мехмедов Хасанов, Рабиха Рахми Хаджийонуз, 

Стоян Димитров Ненчев, Симеон Асенов Захариев, Хами Ибрахимов 

Хамиев, Янка Трифонова Георгиева 

 Относно: Промяна в състава на ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен 

контрол за мандат 2007-2011 г. и избор на председател на  ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол за мандат 2007-2011 г. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Имате думата колеги, за въпроси. Да заповядайте. 

 

 Г-жа Радиана Димитрова- ПП „ГЕРБ” 

 Ако поглеждате все пак ще видите вдигнатите ръце. Въпросът ми е 

идентичен. Задавам го конкретно към всички вносители: Какъв е мотивът 

да се смени стария Председател на комисията и съответно какъв е мотива 

да се предложи г- н Симеон Асенов Захариев? 

 Очевидно е много удобно, когато е група, но все пак всяка група има 

свой представител и аз моля поне един от всички, от всички вносители да 

има, все пак вярно е, чета три- шест- осемнайсет човека са си сложили 

подписа. Не може поне един да няма съвестта да каже едно, две изречения: 

Защо точно е решил да подкрепи тази докладна записка? Няма лошо в 
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това, но защо? Все пак искам да напомня на всички колеги, че сме 

общински съветници, избрани сме от нашите граждани на Община Разград 

и в крайна сметка трябва да даваме някакъв отговор за всяко решение, 

което приемаме и което предлагаме. Благодаря. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 И аз Ви благодаря. Г-н Милев имате думата. 

 

 Г-н Миле Милев- ПП „БСП” 

 Благодаря. 

 Разбира се, че не съм предизвикан. Нормално е да обясним защо. 

Знаете, че аз съм съвсем кратък в изказванията си. Тези, които си спомнят 

последните две години и броят пропуснатите ползи за Общината ще 

разберат - включително и издънване на бюджета, провал на 

приватизацията и т. н.. Повече няма да губя времето ви. Благодаря. 

 

Г-н Пейчо Георгиев- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Аз искам да припомня на всички колеги и на г-н Милев. Щом така 

осторожно следят какви са пропуснатите ползи за Общината, ще припомня 

едно Решение на Общинския съвет, миналия мандат, където мнозинство 

имаха отново БСП и ДПС, когато Общината се отказа от своето дялово 

участие, акционерно участие 30% в „Газоснабдяване” АД и второ 

Общината и с Решение на тогавашния Общински съвет, на тогавашното му 

мнозинство, което отново се оформя да бъде и сегашно между БСП и ДПС 

- Подаряване на сграда, която по днешни цени се равнява на около 500 000 

лв., в центъра на града за 100 000 лв.. Дали няма пропуснати ползи за 

Общината? Питам аз. Със сигурност г-н Милев има. И в тази връзка, аз 

имам обяснение, отговор защо се сменя Председателя на тази комисия. Г-н 

Захариев се избира, защото за всички е очевидно, за гражданите на 

Разград, за тука стоящите в залата, че общинските съветници от БСП и 

ДПС са се разбрали, на пазарили са се. И основната посока или основния 

мотив много лесно ще го разберем като проследим пътя на парите. Тука 

става дума за пари и няма защо да си го крием. Значи събрали сте се, 

разбрали сте се да спазвате принципа „аз на тебе ти на мене”. Нали това е в 

интерес на една малка група хора от БСП и ДПС. Дали е в интерес на 

гражданите на Разград? Според мен „не”. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 Има ли? Г-н Милев. 

 

 Г-н Миле Милев- ПП „БСП” 
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 Реплика. Благодаря г-н Председателю. 

 Г-н Георгиев, 

 Вие може би си спомняте когато подарихме на трима души по 12 дка 

в Пчелина. Аз казах, че с това Решение Вие бръкнахте не само в джобовете 

на разградските граждани, а и в белите им дробове. Вие забравяте много 

други неща. Аз съвсем кратко Ви казах: Вие издънихте бюджета. Бучат там 

колко декара зад виетнамските общежития. Вие провалихте идването на 

един голям инвеститор в Разград. Как да не правим промяна? Как ще 

търпим тези неща? Ами виждате как се увеличава безработицата, 

забравихте две години какво правихте. Обвинявате ни, че сме се 

договорили с БСП, с ДПС извинявайте, не можем ли да кажем същото и за 

вас за предните две години. Благодаря. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви, г-н Милев. 

 Други желаещи? Г-н Димитров имате думата. 

 

Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Уважаеми г-н Добрев, 

 Уважаеми г-н Милев, 

 Специално мислех да не се изказвам, защото тази докладна записка е 

за отстраняването ми като Председател на ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол, 

но Вие ме провокирате да направя това не много структурирано, защото 

моят отговор скоро ще го сведа до знанието на всички в по- пълен вид. Но 

съвсем накратко, понеже тука има някаква закачка във вашите думи, искам 

щом ще си припомняме Вие така сте паметлив и си спомням, че сте 

участвали в гласуването за отказа Община Разград да придобие на същия 

този Пчелин, за който сега така плачете със сълзи да напълните и горния и 

долния язовир, вилата на Антибиотици, която ни беше предлагана да я 

вземем, но тогава Бюджета не беше кух и издънен като сега, имаше пари, а 

това не го направихме, за да обслужим нечии интереси. По времето, 

когато, аз съм бил Председател на комисията, тя наистина беше комисия 

по управление на общинската собственост на първо място, а не по 

разпродажби, както преди това беше по времето, когато БСП и ДПС бяха 

със страшно мнозинство в този съвет. Само като отчет специално за Вас по 

време на моето председателстване са одобрени 411 докладни записки, 

разгледани, одобрени и това са докладни записки, които бяха от 

общинската администрация и от общински съветници внесени. Нито една 

обаче, аз не си спомням, Вие като вносител да сте я представили. Така, че 

сега недейте с чужда пита да правите помен, тук на единадесетия етаж. 

Искам да кажа, че по мое ръководство тази комисия наистина спря 
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разпродажбата на общинска собственост, груба в интерес на една малка 

част от тези, които пак се опитват да управляват града. Спряхме 

разпродажбата на жилищния фонд, защото всички тук от тази вашата 

страна сте много социални до момента, в който настаните някой с три 

апартамента в общинско жилище и след известно време му тръгнете да му 

го продавате. И хора, които пак като политическа услуга Ви дължат това. 

Не позволихме улици да се асфалтират до средата само до жилището на 

общински съветници в този Общински съвет. Не сме си позволили да го 

правим. Не сме си позволили предизборно да и теглим 5 млн. и никои 

нямаше от това мнозинство да го разреши, защото две години след 

изхарчването на тия пари, същия тоя бюджет, за който Вие плачете се 

тресе от липса на пари, защото искаме, не искаме трябва да плащаме лихви 

за тези неразумно дадени пари, които бяха обсъждани в същата тази 

комисия, но под друго ръководство. Една година успяхме, първата година 

от нашия мандат да запазим жителите на Разград и на селата от рекета на 

Шеле. След някакви договорки втората година за съжаление , това което 

днес се случва тук в тази зала започна така да кълне. Днес вие берете, 

жънете, това което беше преди една година с Шеле. Нашата комисия за 

разлика от предишни мандати не е имала безсмислени екскурзии облечени 

в добри намерения за срещи с Общински съвет или комисия примерно в 

Петрич или на морето в разгара на сезона. Говорите за пропуснати ползи, 

но защото не бил изпълнен Бюджета. Бюджета не е изпълнен по съвсем 

друга причина г-н Милев. Още на приемането тази година на Бюджета, аз 

си спомням думите на г-н зам. кмета Цонев, можете да проверите, защото 

се водят протоколи, този същия Бюджет, за който днес ревете беше 

наречен „кух и продънен”. Още в началото, но тук имаше едно 

мнозинство, което отново така тореше днешната жътва, която днес вие 

вършеете. Но с този Бюджет и с тези почти 3 млн., които не стигат вие си 

изкопахте сами гроба. Това, което сега ми се невярващо клатите глава Ви 

слага наистина в ситуацията да обяснявате, ето сега с това голямо 

мнозинство, какво правите. Тръгвате да разпродавате последната малко 

останала общинска собственост, най- лесно, за да наречена приватизация. 

Досега, както беше, когато вие бяхте в мнозинство и всичко се продаваше 

на конкурси и се знаеше и кой ще спечели конкурса, така бяха направени. 

По време на тези две години, докато аз съм бил Председател всичко беше 

на открити процедури, само търгове с тайно наддаване или един или два 

пъти с явно. Няма конкурси, няма да се знае дали г-н Милев ще купи 

фабрика „Мир”, защото е много велик, управленец. А тука сега ревете, 

ревете и плачете, защо не бил изпълнен Бюджета? Ами как де е изпълнен 

след като вашето мнозинство разпродаде общинската собственост, 

приватизира? 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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 Г-н Димитров, 

 Времето, Ви изтича. 

 

Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Да, разбира се съобразявам се. Само последно. 

 Под управлението на председателстването на комисията по 

управление на общинската собственост, досега тези тъй наречени 

инвеститори, които са спечелили процедури по ваше време им бяха 

отказвани винаги исканията за облекчени условия по спечелените 

процедури, които сега те искат да им бъдат променени. Аз разбирам, че 

вие желаете промяна на всичко това на тази политика, тя да бъде заменена 

с обслужване на нечии интереси.  

 Благодаря Ви много. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви, и аз. 

 Да г-н Димитров, имате думата. 

 

 Г-н Стоян Димитров- ПП ”БСП” 

 Ще се възползвам от правото на реплика и едновременно с това ще 

направя едно процедурно предложение. Дискусията ни тръгва не 

продуктивно и се изражда в едни лични нападки и заяждания. И аз искам 

само да поясня, подчертавам пак на уважавания от мен колега Иво 

Димитров, че той си приписва и обяснява правомощия, които не е имал и 

като Председател на комисията. Председателят на една постоянна комисия 

има само функциите да свика и да ръководи заседанието на комисията и 

нищо повече, неговият глас е равен на гласовете на всеки един от 

членовете на комисията и на всеки един от 33 общински съветници. Така, 

че да не спекулираме с това, какво може и какво не може един Председател 

на комисия. И предлагам да не се включваме на дебат за тази тема, защото 

сега тук ще следва репликата как господин Иво Димитров, ако бяхме го 

послушали нямаше да бъде завършена сградата на новия Театър и т. н. и т. 

н.. Но господин Иво Димитров е много полезен член на комисията по 

управление на общинската собственост и той има абсолютно същите права 

и ако има и нов Председател и може пълноценно да си изпълнява 

задълженията като член и общински съветник. И правя процедурно 

предложение. Да приключим дискусията по този въпрос и да преминем 

към гласуване.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 
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 Само, че аз ще си позволя преди да подложим на гласуване да 

направя промени в диспозитива на Решението, тъй като: 

 1.Избира за член на ПК по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол СИМЕОН 

АСЕНОВ ЗАХАРИЕВ. 

 2. Освобождава ИВО БОРИСОВ ДИМИТРОВ като председател 

на ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол за мандат 2007- 2011 г.  

 Втора става трета. 

 3. Избира за председател на ПК по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол за мандат 

2007-2011 г. общинския съветник СИМЕОН АСЕНОВ ЗАХАРИЕВ. 

 И трета съответно става четвърта точка. 

 4.Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

 Има ли някой друг по така предложения от мен текст? 

 Благодаря Ви. 

 Подлагам на гласуване предложението на г-н Стоян Димитров за 

прекратяване на разискванията. 

 Моля гласувайте. 

 

С 18 гласа „ЗА”, „против” – 7, „въздържали се” – 2. 

Прекратяваме разискванията. 

 

 Преминаваме към гласуване на докладната записка. 

 Моля, който е съгласен с предложените от мен промени в 

диспозитива на решението и останалия текст на докладната записка да 

гласува.  

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 520 

 

 С Решение № 10,  по Протокол № 2 от 27.11.2007 г. на Общински 

съвет Разград е избран състав на ПК по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол за мандат 

2007-2011 г. и с Решение № 11 по Протокол № 2 от 27.11.2007 г. на 

Общински съвет Разград за председател на ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен 

контрол за мандат 2007-2011 г. е избран Иво Борисов Димитров. 
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Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.1 и чл. 48, 

ал. 1 от ЗМСМА и чл. 27 и чл. 28, ал. 2  от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет – Разград, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация Мандат 

2007 – 2011 г., , Общински съвет  - Разград, със 17  гласа „ЗА”, 

„против”- 6, „въздържал се”- 1, 

 

Р Е Ш И: 

 

 1.Избира за член на ПК по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол СИМЕОН 

АСЕНОВ ЗАХАРИЕВ. 

 2. Освобождава ИВО БОРИСОВ ДИМИТРОВ като председател 

на ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол за мандат 2007- 2011 г.  

 3. Избира за председател на ПК по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол за мандат 

2007-2011 г. общинския съветник СИМЕОН АСЕНОВ ЗАХАРИЕВ. 

 4.Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

СТАТИЯ  6 

 

 Докладна записка от Ахмед Исмаилов Ахмедов, Георги Маринов 

Атанасов, Джемиле Мехмедова Махмудова, Добрин Станчев Добрев, Иво 

Бориславов Илиев, Камен Димитров Воденичаров, Калоян Руменов Монев, 

Миле Димитров Милев, Музаффер Мустан Хамид, Неждет Мехмедов 

Хасанов, Рабиха Рахми Хаджийонуз, Стоян Димитров Ненчев, Симеон 

Асенов Захариев, Станка Владова Ангелова, Хами Ибрахимов Хамиев, 

Янка Трифонова Георгиева 

 Относно: Избор на председател на  ПК по социална политика, 

трудова заетост и здравеопазване за мандат 2007-2011 г. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Имате думата за изказвания, колеги. И въпроси. 

 /реплика/ 

 

 В Правилника го няма. Пише за изказвания. Аз затова още от самото 

начало си позволих да дам възможност, но след като желаете ще минем 

първо към въпросите. 

 Да, д-р Карагьозова, заповядайте. 

 

 Г-жа Селиме Карагьозова- ПП ”ДПС” 
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 Уважаеми, г-н Председател, 

 Уважаеми колеги, общински съветници, 

 Вземам думата като бивш и краткотраен Председател на комисията 

по социална политика, трудова заетост и здравеопазване. Няма да питам за 

мотивите за освобождаването си, защото те са ясни на всички. Решили сте, 

че съм се изморила. Аз водих едно цяло заседание на тази комисия и в това 

няма нищо лошо. Нека да дойдат и нови лица. Още повече, че 

предложението, което е предложено за г-жа Янка Трифонова е добро. Това 

което исках само да запитам г-н Музаффер Мустан, като Председател на 

нашата група: Защо е продал комисията на друга група общински 

съветници? Всички знаем, че имаме негласно разпределение на комисиите, 

на председателските места. Тази комисия по социална политика, трудова 

заетост и здравеопазване винаги е била на ДПС. Какъв е бил проблема той 

да предложи за председател например г-жа Джемиле Мехмедова, която 

също е от нашата група. Пак казвам, че подкрепям и предложението, което 

е за Янка Георгиева. Обаче мисля, че нашата група в случая  не е защитена 

от Председателя си. Благодаря. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви.  

 Да имате думата. 

 

 Музаффер Мустан- ПП „ДПС” 

 Значи не приемам такива обвинения. Понеже стана въпрос защо 

предадохте или продадохте, то стана ясно кой продаде групата на ДПС. 

Относно избора: Аз възприемам добре нещата от самото начало на този 

Общински съвет. Тогава беше предложено мисля, че от г-н Иво Димитров. 

Значи взехме една шапка сложихме 33 листчета с имената на всички и 

изтеглихме за всяка комисия  и това се получи. Благодаря. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви, г-н Хамид. 

 /реплика без микрофон/  

 Имате думата. Да имате думата. 

  

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Уважаеми, г-н Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Това, което казва г-н Мустан е вярно. Но аз смятам, че човек трябва 

да защитава щастието и късмета, когато му кацнат на рамото. А той така с 

лека ръка го пуска и то не го пуска, а го е хванал и го дава в ръцете на 

някой. И тоя жест естествено има обяснение и той поне дължи тук на тези, 
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които сме участвали в разговорите в тегленето на жребия, обяснение. Защо 

е толкова великодушен? При положение, че винаги се е пазарял за 

собствените си, стая на кой етаж, за службата и всички тия неща. 

Изведнъж коренно на 180 градуса се обръщате и ставате много ларж. 

Нещо, ако може следващият път да се запишете към мен да бъде. 

Благодаря.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви, г-н Димитров. 

 

 Г-н Стоян Димитров- ПП ”БСП” 

 Да. Моля да отправите забележка на г-н Иво Димитров на основание 

чл.57 от Правилника, че се отклонява от темата. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 /Реплики без микрофон/ 

 

 Имате думата. Г-н Димитров. Заповядайте. 

 

 Г-н Георги Димитров- ПП „АТАКА” 

 Слушам тука и ме е срам как на търг са се разигравали комисии и 

други работи, как са правили задкулисно и сега почват един друг да се 

обвиняват. Когато правихте задкулисни работи, когато играехте на търг 

комисиите, тогава нищо не се питахте, сега почвате да задавате въпроси. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 … трябва да се обясни, че беше случайно. 

  

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Ама, моля Ви се. 

 

 Г-н Георги Димитров- ПП „АТАКА” 

 Няма нищо случайно. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 Има ли други желаещи? Друг да зададе въпроси? Няма. Преминаваме 

съответно към обсъждане и предложение. Аз ще направя предложение, 

докато някой пожелае да вземе думата. В диспозитива отново предлагам: 
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 1. Освобождава д-р Селиме Касимова Крагьозова- Шакир като 

Председател на ПК по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване за мандат 2007- 2011 г. 

 Първа точка, която е при вас става две. 

2. Избира за председател на ПК по социална политика, трудова 

заетост и здравеопазване за мандат 2007-2011 г. общинския съветник 

ЯНКА ТРИФОНОВА ГЕОРГИЕВА. 

И точка две става точка три. 

 3.   Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

 За изказване госпожо. 

 

 Г-жа Селиме Карагьозова- ПП ”ДПС” 

 Само предложение. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Да. 

 

 Г-жа Селиме Карагьозова- ПП ”ДПС” 

 Към първа точка  за Освобождаването много моля, пред името ми да 

бъде изписана титлата Д-р, за която съм се борила двадесет години, за 

разлика от това нали за  Председател на комисия към Община Разград 

виждате, че нямам никакви претенции. Благодаря Ви.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Ще направя допълнението. 

 

 Г-н Стоян Димитров- ПП ”БСП” 

 Реплика… Да. Не. Моля Ви за процедура. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Да г-н Димитров. 

 

 Г-н Стоян Димитров- ПП ”БСП” 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Наистина е уважавана и почитна длъжността и званието Доктор. Но 

това не е единственото звание, което е прието да притежават определени 

специалисти в нашата страна. При приемането на Решение се посочват 

имената на общинските съветници без да се посочват някакви титли, 

защото Доктор не е собствено име, както Инженер, Адвокат или т. н. и 

само от формална гледна точка е правило да се посочат само трите имена. 
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И няма нищо лично Докторите да не смятат, че само за тях важи 

изискването, а не за Инженерите, Магистрите, Фармацевтите, 

Адвокатите и т. н.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Да не обидим инженерите, адвокатите.  
 Д-р Карагьозова съгласни ли сте да не подлагаме на процедурно 

гласуване, да си остане така името Ви. 

 /реплика/ 

 

 Благодаря Ви. 

 Има ли друг желаещ да вземе думата по тази докладна записка? 

 Ако няма преминаваме към гласуване. 

 Моля, който е съгласен с направените от мен предложения относно: 

 1. Освобождаване на Селиме Касимова Крагьозова- Шакир като 

Председател на ПК по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване за мандат 2007- 2011 г. 

 2. Избира за председател на ПК по социална политика, трудова 

заетост и здравеопазване за мандат 2007-2011 г. общинския съветник 

ЯНКА ТРИФОНОВА ГЕОРГИЕВА. 

И точка две става точка три. 

 3.   Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му, да гласува. 

  

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 521 

 

 С Решение № 22,  по Протокол № 2 от 27.11.2007 г. на Общински 

съвет Разград е избран състав на ПК по социална политика, трудова 

заетост и здравеопазване за мандат 2007-2011 г. и с Решение № 418 по 

Протокол № 27 от 28.07.2009 г. на Общински съвет Разград е 
направена промяна в състава на ПК и за председател на ПК по 

социална политика, трудова заетост и здравеопазване за мандат 2007-

2011 г. е избрана Селиме Касимова Карагьозова- Шакир. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.1 и чл. 48, 

ал. 1 от ЗМСМА и чл. 27 и чл. 28, ал. 2  от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет – Разград, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация Мандат 

2007 – 2011 г., Общински съвет – Разград, с 18 гласа „ЗА”, „против”- 8 , 

„въздържал се”- 1 , 
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Р Е Ш И: 

 

 1. Освобождава Селиме Касимова Крагьозова- Шакир като 

Председател на ПК по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване за мандат 2007- 2011 г. 

 2. Избира за председател на ПК по социална политика, трудова 

заетост и здравеопазване за мандат 2007-2011 г. общинския съветник 

ЯНКА ТРИФОНОВА ГЕОРГИЕВА. 

 3. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Кажете г-н Димитров. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Уважаеми г-н Добрев, 

 Уважаеми господа общински съветници, 

 Нямах възможност да обясня своя отрицателен вот за избора на 

Председател, защото той беше таен, но сега мога да го направя при избора 

на Председател на комисия. Госпожа Янка Трифонова Георгиева все още 

има висящо дело за Конфликт на интереси, което е във Върховния 

административен съд. Но мнозинството в Общинския съвет си позволи да 

я избере за Председател на комисия преди произнасянето на последната 

инстанция. Същото го казвам и за Председателят, който беше избран от 

мнозинството. Позволява си новото, старото мнозинство в Общинския 

съвет да предлага на отговорни постове и да избира хора, които имат дела 

във Върховния административен съд. 

Господин Добрев не се яви, защото предишния ден на делото получил 

много остра бъбречна криза, за която аз наистина му съчувствам, тъй като 

знам какво страдание е. Но много се боя… 

 /реплика от г-н Добрев/ 

 

 Ако искате мога да се изкажа и като Председател на група, но все 

още мога да поправя това. По темата абсолютно. 

 /реплика от г-н Димитров/ 

 

 Ами защото следващият път може да предложите някой с рекурентно 

депресивно разстройство да стане Председател на комисия, примерно.  

/ Г-н Добрев се намесва в разговора/ 

 Може да предложите и някой абсолютно. 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Ще Ви отнема думата. Преминавате добрият тон. Преминавате към 

лични нападки. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Какви лични нападки? 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Говорите в момента и искахте думата относно:  

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Разбира се. И казвам, защо е…  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Председателя. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Моля. Как. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Имахте за отрицателен вот по докладната. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Разбира се. Абсолютно и го изразявам в момента. Според мен това 

сигурно е допустимо от морала на мнозинството, което сега се формира, но 

не знам как ще бъде възприемано от хората които са гласували за Вас. 

Благодаря Ви. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря ви и аз. 

 Преминаваме към следващата докладна записка. 

 

СТАТИЯ  7 

  

 Докладна записка от общинските съветници Ахмед Исмаилов 

Ахмедов, Георги Маринов Атанасов, Джемиле Мехмедова Махмудова, 

Добрин Станчев Добрев, Добринка Иванова Монева, Иво Бориславов 

Илиев, Камен Димитров Воденичаров, Калоян Руменов Монев, Миле 
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Димитров Милев, Музаффер Мустан Хамид, Неждет Мехмедов Хасанов, 

Рабиха Рахми Хаджийонуз, Стоян Димитров Ненчев, Симеон Асенов 

Захариев, Станка Владова Ангелова, Янка Трифонова Георгиева 

 Относно: Избор на председател на  ПК по околна среда, селско, 

горско, водно и ловно стопанство за мандат 2007-2011 г. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, имате думата за въпроси. 

 Да г-н Георгиев, заповядайте. 

 

 Г-н Пейчо Георгиев- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Ловец ли сте г-н Хамиев? 

 /реплика/ 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Да. Други въпроси? Ако няма въпроси преминаваме съответно по 

разискване и предложения по докладната записка. Имахте ли? Добре г-н 

Георгиев. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Земеделски производител ли сте? 

 

Г-н Хами Хамиев- ПП „ДПС” 

Агроном съм по образование, магистър. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Преминаваме към разискване и предложения по тази докладна 

записка. Имате думата, колеги. 

 /реплика/ 

 

 Ако няма. Подлагам на гласуване докладната записка Относно: 

 Избор на председател на  ПК по околна среда, селско, горско, 

водно и ловно стопанство за мандат 2007-2011 г. общински съветник 

ХАМИ ИБРХИМОВ ХАМИЕВ. 

 Моля гласувайте. 

 

С 16 гласа „ЗА”, „против” – 4, „въздържали се” – 6.  

 

 Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

 Г-н Председател, 
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 Получава се някаква неяснота с оглед на присъстващия брой 

съветници. Правя формално предложение за повтаряне на гласуването. И 

ако има съветници отвън да бъдат приканени. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Ако трябва ще направим проверка на кворума. Така, че… 

 /реплика/ 

 Да г-н Георгиев. 

 

 Г-н Пейчо Георгиев- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

Ама, аз съжалявам само като има на  някой да не му харесва 

гласуването, г-н Димитров ни прекъсва, сега да ходим да ги викаме с коли 

и с носилки ли да ги носим? 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Не имам право при оспорване на кворума има право… 

 /Репликата не е ясна/ 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Имам право да направим проверка на кворума. И съответно 

Правилника не ни забранява и съответно да направим повторно гласуване. 

 /Реплика/ 

Нали имаме такова право? 

 /Реплика/ 

 

Не. Аз ще помоля първо да направим проверка на кворума и 

Секретаря да преброи присъстващите в залата и да докладва колко са 

присъстващите в залата. Благодаря Ви.  

28 присъстващи така, че можем да направим… 

 Моля, който е съгласен с така предложеният текст на докладната 

записка Относно: Избор на председател на  ПК по околна среда, селско, 

горско, водно и ловно стопанство за мандат 2007-2011 г. общински 

съветник ХАМИ ИБРХИМОВ ХАМИЕВ, да гласува. 

 

С 19 гласа „ЗА”, „против” – 8, „въздържали се” – 4, се приема 

текста на тази докладна записка. 

 

Г-н Георги Атанасов- ПП „Социалдемократи за Разград” 

Г-н Председател, 

Процедура. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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Заповядайте, г-н Атанасов. 

Г-н Георги Атанасов- ПП „Социалдемократи за Разград” 

Трябваше да предложите първо на гласуване предложението на 

колегата Стоян Димитров, за прегласуване и  след това да поставите на 

гласуване, повторно гласуване. 

/реплика/ 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

На база, на основание Правилника, аз направих проверка на кворума, 

след което имам такова основание при съмнение да направя проверка на 

кворума и съответно да… 

 

 Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

За процедура, г-н Председател. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Да. 

 

 Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

За да няма и капчица съмнение, че всичко по гласуването на 

Общинския съвет, нека да уважим бдителността на колегата Георги 

Атанасов, който за втори път отбелязва необходими неща и да направим 

гласуването още веднъж. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Искате… 

 

 Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

Считам, че предложението на Георги Атанасов е правилно. Първо да 

гласуваме процедурното предложение за повтаряне на гласуването. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Добре, правилно. 

 

 Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

След това ако се приеме това процедурно предложение да гласуваме 

още веднъж по същество избора на колегата Хами Хамиев за Председател 

на комисията. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 
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Постъпило е процедурно предложение от г-н Стоян Димитров за 

повтаряне на гласуването по предходната докладна записка, която 

обсъждахме. 

Моля, който е съгласен с извършване на повторно гласуване, да 

гласува. 

/реплика/ 

 

Не потретно, повторното не го смятаме. 

 

С 18 гласа „ЗА”, „против” – 4, „въздържали се” – 3 се приема да 

се извърши повторно гласуване по  докладната записка. 

 

Моля, който е съгласен с така предложения текст на докладната 

записка да гласува. 

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 522 

 

 С Решение № 19,  по Протокол № 2 от 27.11.2007 г. на Общински 

съвет Разград е избран състав на ПК по околна среда, селско, горско, 

водно и ловно стопанство за мандат 2007-2011 г. и с Решение № 20 по 

Протокол № 2 от 27.11.2007 г. на Общински съвет Разград за 

председател на ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно 

стопанство за мандат 2007-2011 г. е избран Валентин Стефанов 

Василев. 

 С решение № 427/02.09.2009 г. ОИК Разград е заличила от 

листата на общинските съветници Валентин Стефанов Василев. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.1 и чл. 48, 

ал. 1 от ЗМСМА и чл. 27 и чл. 28, ал. 2 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет – Разград, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация Мандат 

2007 – 2011 г., Общински съвет Разград, с 18 гласа „ЗА”, „против”- 3, 

„въздържали се” - 5, 

Р Е Ш И: 

 

 1. Избира за председател на ПК по околна среда, селско, горско, 

водно и ловно стопанство за мандат 2007-2011 г. общинския съветник 

ХАМИ ИБРАХИМОВ ХАМИЕВ. 

 2. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 
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СТАТИЯ  8 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Преминаваме към следваща докладна записка, която касае:  

 Докладна записка от общинските съветници Ахмед Исмаилов 

Ахмедов, Георги Маринов Атанасов, Джемиле Мехмедова Махмудова, 

Добрин Станчев Добрев, Добринка Иванова Монева, Иво Бориславов 

Илиев, Камен Димитров Воденичаров, Калоян Руменов Монев, Миле 

Димитров Милев, Музаффер Мустан Хамид, Неждет Мехмедов Хасанов, 

Рабиха Рахми Хаджийонуз, Стоян Димитров Ненчев, Симеон Асенов 

Захариев, Станка Владова Ангелова, Янка Трифонова Георгиева 

Относно: Промени в състава на комисията за предотвратяване и 

разкриване на конфликт на интереси. 

 

Колеги, имате думата за въпроси. А, да г-жа Карагьозова. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова- ПП „ДПС” 

Аз имам въпрос към всички вносители на докладната записка. Първо 

писали в мотивната част, че Правилникът за организацията и дейността на 

Общински съвет- Разград, неговите комисии и взаимодействието му с 

общинската администрация Мандат 2007- 2011 г., дава възможност за 

извършване на промени в съставите на постоянните комисии. 

Въпросът ми е: Къде в Правилника на Общинския съвет е записана 

тази постоянна комисия? Вторият въпрос, който искам да задам, може би 

направо на г-н Ненчев:  В мотивната част пише:  Предвид 

гореизложеното и на основание чл.25, ал.2, т.3 от Закона за 

предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси. 

Всички знаем, че това е члена въз основа на който се сформира 

групата общински съветници, които са в тази комисия. Пише, че се прави 

промяната, както в числеността на комисията, така и в състава. 

В Преходни и заключителни разпоредби в Закона за предотвратяване 

и разкриване на конфликт на интереси г-н Ненчев не може да не е видял, 

че под №3 е записано, че: чл.25 ал.2 т.3 Комисията се създава в четири 

месечен срок от датата на обнародване на Закона в Държавен вестник. 

И въпросът ми е: Юридически издържана ли е в крайна сметка такава 

докладна записка? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Г-н Димитров, имате думата. 

 

 Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 
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Като започна с това, че не дължа по Закон и по Правилник 

обяснение, но тъй като се поставя въпрос от юридическо естество ще се 

опитам да подпомогна Общинския съвет при обсъждането и произнасянето 

по този въпрос. На първо место в самият закон вече с промените е 

посочено, че тази комисия е постоянна и нейният състав е от общински 

съветници. И по втората част от досежно четиримесечния срок, това е 

срока, в който да бъде създадена тази комисия. Но промени в нейния 

състав като численост и като персонален състав Общинския съвет е 

автономен и суверенен да прави по всяко време, когато намери за добре.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова- ПП „ДПС” 

Не отговорихте на конкретният ми въпрос: Къде точно е упоменато, 

че могат да се правят промени в състава? Още повече, че  Вие като мене 

добре сте запознат, както със Закона, така и с Решенията на Разградския 

съд където беше казано, че Комисията не е по ЗМСМА, в резултат на което 

тази комисия не е включена в Правилника на нашия Общински съвет. 

Комисията е по- специален Закон с Решение на Разградския 

административен съд. Благодаря. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Да. 

 

 Г-н Стоян Димитров- ПП „БСП” 

Практиката при прилагането на Закона е различна. В много 

Общински съвети бяха създадени такива постоянни комисии. Освен това 

никъде, нито Административния съд, нито който и да е друг компетентен 

орган тълкуващ Закона не е посочвал, че Общинския съвет не може да 

променя състава. Не дай си боже, ако нещо се случи с някой общински 

съветник и той не може да изпълнява функциите си. Това означава ли, че 

ние не можем да попълним състава или да променим? Давам това само 

като илюстрация, като предлагам по тази тема вече да изчерпим 

дискусията, тъй като също считам, че не вървим в правилна посока. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Г-н Монев. 

 

 Г-н Калоян Монев- ПП „БСП” 

Колеги общински съветници, 

Уважаема д-р Карагьозова, 



 88 

Бих искал да ви напомня, че когато нямаме изрична законова 

разпоредба, правото се тълкува съгласно други близки нормативни актове 

и няма никаква пречка да се тълкува съобразно и Разпоредбите на ЗМСМА 

като общ ред за промяна в броя и числеността на комисиите. Благодаря. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Добре. Г-н Георгиев имате думата. 

 

 Г-н Пейчо Георгиев- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

Вече няколко пъти, няколко пъти господин Димитров обръща 

внимание, че не спазваме посоката на дискусиите в този Общински съвет. 

Г-н Димитров ли ще задава посоката на работа на този Общински съвет и 

той ще казва кое е правилно и кое не е правилно и кое е по Дневния ред и 

кое не е? Защо да не продължим дискусията г-н Димитров? Според мен 

стигнахме до гвоздея на проблема. И цялото това, целият този цирк нали 

цялата тази пиеса, нали с изписан афиш „Ние пак сме тук” мисля, че в 

основата си е тази докладна записка. Нали, колегите общински съветници 

са предложени да бъдат освободени без никакви мотиви от тази комисия. 

Нещо повече - затова, че те са си свършили работата в тази комисия. Аз 

скоро влизах в сайта на Общинския съвет, господин Димитров вие все още  

мисля, че там стоите без да сте си подали декларация, съгласно 

изискванията на този Закон. Не знам дали е задължително, не съм юрист, 

признавам си, че и Закона не съм го чел в пълната му степен, но поне от 

елементарно, от кумова срама нали трябваше да има така мотивационна 

част и да кажете: Колегите нали водени, под давление на този, онзи нали 

свършиха това, сгрешиха това нали, нещо което сте се опитали да 

направите, когато беше освободен г-н Стоянов. Тука няма такова нещо, 

тука нали предлага се, освобождаваме ги, избираме ги и ако има различни 

мнения и не еднакво  мислещи дай да, това не е правилната посока. Ако 

така ще бъде стила, горко на този Общински съвет.    

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Въпроси или изказвания? 

/реплика/ 

  

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Реплика имате. Г-н Монев. 

 

 Г-н Калоян Монев- ПП „БСП” 

Г-н Председател, 

С коментар, с бившия Председател на комисията за конфликт на 

интереси и с колегата Стоян Димитров, действително се оказа, че е 
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забавено подаването на декларация, но по чисто технически причини и 

това не е отразено в сайта на Община Разград и моля да се вземат мерки 

всички подадени  декларации да бъдат отразени на сайта. Благодаря. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Има подадена декларация, която не е… 

/реплика/ 

Г-н Иво Димитров. Тя ще проведе разговор с г-н Монев. Вие имате 

думата.  

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

Уважаеми г-н Добрев, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Аз сега тука чувам нещо, което ме хвърля в много дълбок смут от 

колегата Монев -  Имало забавяне на подаването на декларации. 

/реплика/ 

 

Е-е, по технически причини. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова- ПП „ДПС” 

Само да обясня като бивш Председател на комисията. Декларацията, 

която г-н Ненчев подаде пристигна по - късно, защото е подадена, нямам 

представа как, дали писмо с обратна разписка или чрез Общински съвет, 

което при нас пристига много по късно. В първоначалният вариант на 

Закона, който беше, всички знаят, че Закона претърпя промени. В 

първоначалният вариант абсолютно беше задължително качването в 

едноседмичен срок след деклариране на тези декларации в сайта на 

Общината. След това обаче настъпи промяна в Закона и качването на сайта 

на Общината беше със съгласие, излишното съгласие на тези, които са 

подали декларациите. И затова декларациите, които са подадени по - късно 

след промените в Закона са заведени с входящ номер в нашия регистър 

срещу подпис от съответните заявители и не са качени в сайта на 

Общината, не сме искали излишното съгласие. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, г-жо Карагьозова. 

Има ли друг, който да желае да вземе отношение по докладната 

записка или да направи предложение? Г-н Димитров. 

 

 Г-н Иво Димитров- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, 

 ССД, ДП, БДС Радикали” 

Съвсем по същество г-н Добрев. 
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Чудех се как е написана тази докладна записка? И ако може някой от 

вносителите да ми обясни, защото така винаги ми е харесвало, ме е 

забавлявало, когато патрона на новото мнозинство г-н Бояджиев каже, че 

някоя докладна записка била писана на коляно. Тая обаче не може да бъде 

писана на коляно, защото е написана с единият крак и няма как да си 

подлага на другия коляното. Обаче как е написана, наистина недоумявам, 

защото такова безумие, наистина и омесване на закони, би трябвало някой, 

да сте я дали на някой от пътя да я пише. Каквото и да е решението на 

новото мнозинство, дори и да бъде с отхвърляне аз смятам, че има 

инстанции, които трябва да влязат в ролята си на пазители на Закона и на 

законността в тоя Разград и тая докладна записка, независимо от 

решението да бъде спряна. Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Други, колеги имат ли желание да вземат отношение? Предложения. 

Ако няма, преминаваме към гласуване на докладната записка. 

Моля, който е съгласен с така предложеният текст докладната 

записка, да гласува. 

 

 Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

№ 523 

 

 С Решение № 308,  по Протокол № 19 от 27.01.2009 г. на 

Общински съвет Разград бе избрана комисия за предотвратяване и 

разкриване на конфликт на интереси. С Решение № 428,  по Протокол 

№ 27 от 28.07.2009 г. на Общински съвет Разград бе извършена 

промяна в състава и ръководното тяло на  комисията за 

предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.25, ал.2, т.3 от Закона 

за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси, Общински 

съвет Разград, със 17  гласа ”ЗА”, „против”- 12, „въздържали се”- 2, 

 

Р Е Ш И: 

 

 1. Променя числеността на комисията за предотвратяване и 

разкриване на конфликт на интереси от 9 на 7 души. 

 2. Освобождава от състава на комисията за предотвратяване и 

разкриване на конфликт на интереси общинските съветници д-р 

Селиме Карагьозова, Божинел Христов, Огнян Досев Обрешков и 

Стоянка Курдова. 
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 3. Избира общинските съветници Джемиле Мехмедова 

Махмудова и Стоян Димитров Ненчев за членове на комисията за 

предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси. 

 4. Избира за заместник председател на комисията за 

предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси общински 

съветник Калоян Руменов Монев. 

 5. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги поради изчерпване на Дневния ред. 

 

Г-жа Селиме Карагьозова- ПП „ДПС” 

Обяснение на отрицателен вот, г-н Председател. 

Уважаеми г-н Председател, 

Вземам думата като обяснение на отрицателен вот защото пропуснах 

в изказванията. Това, което искам е да обърна внимание на Председателя 

на нашата група г-н Музаффер Мустан, понеже обвинението срещу мене 

беше за времето, когато съм била Председател на тая комисия. Факта, че 

Председател на тая комисия остава г-н Стоян Стоянов, който е 

представител на „ГЕРБ” и в ново сформиралото се мнозинство на 

Общинския съвет като опозиция остават само г-н Стоянов и не знам още 

някой- Иво Димитров означава, че обвиненията срещу мене са били 

безпочвени, защото както всички знаете г-н Стоянов като Председател ще 

се съобрази с решението на тая комисия. И ако решението на тая комисия е 

да се подаде сигнал, само сигнал, без да казва дали има конфликт или не 

вярвам, че всеки Председател ще го изпълни. 

 Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Г-н Захариев. 

 

Г-н Симеон Захариев- ПП „БСП” 

Г-н Председател, 

Уважаеми колеги, 

Понеже след избирането ми в друга комисия се явявам член на 

четири комисии, предлагам да бъда освободен от комисията по култура, 

културно- историческо наследство и духовни ценности. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Ами ще помоля да направите писмено предложение. 
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Г-жа Радиана Димитрова- ПП „ГЕРБ” 

Г-н Председател, 

В каква процедура сме в момента? На предложения, на каква… 

/реплика/ 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Само ще Ви помоля да запазите тишина. Ще помоля да подадете 

писмено молбата си до Общинския съвет. На следващата сесия да го 

разгледаме. 

Колеги, поради изчерпване на Дневния ред, закривам днешното 

заседание в  20 ч. 40 мин. 

 

 

 

 

 

 

     ПРЕДСЕДАТЕЛ: /П/ Не се чете 

/Д. Добрев/ 

 

     СЕКРЕТАР:  /П/ Не се чете   

 / Х. Хамиев / 

 

 


